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Najslajših 5% je vaših!
Ob 25-letnici industrijske proizvodnje vozil 

Renault v Sloveniji podarjamo 
vsem svojim kupcem

5% popusta
za vozila Renault 5 in Clio,

izdelana v Revozu.
Ponudba velja od 1. novembra 

do 31. decembra 1994
za vsa vozila, vplačana in prevzeta v salonih 

Renault do konca leta.

Vse najboljše!

AVTOCENTER RUFAC d.o.o. n
61 330 KOČEVJE, Ob Mahovniški c. 3 

L telefon: 854-042,854-666, fax: 855-444

V st0

RENAULT

KOVINOTEHNA
TRGOVINA KOVINAR \

Reška c. 23, tel.853-621, fax 851-613, odprto od 7-12 in 16-18***Opekarska 41 a, tel. 861-064, odprto od 8- 
18, sob. 8-12*** Kočevska Reka 48, tel. 800-043, odprto od 6.30-14.30, sob. zap.

TELEVIZOR BTV VOYAGER 51 
LUČKE ZA RIZIČNO DREVO

cm TTX 
10 V VERIGI 
20 V VERIGI

POSODA RP 12 DELNA 
SOBNI TERMOSATAT 
POGON ZA VENTILE 
ČRPALKA GRUDFOS 1”
PALIČNI MIKSER CHM 700 ELIN 
MEŠALNIK M 402 S PRIKLJUČKI 
SUŠILNIK ZA LASE 085 CORONA

\ ..\1

V mesecu decembru 
bela tehnika GORENJE na 6 čekov

BELA TEHNIKA IN TV NA 5 ČEKOV BREZ OBRESTI, OSTALO BLAGO NAD 6.000 SIT NA 2 ČEKA, NAD
9.000 SIT 3 ČEKA BREZ OBRESTI, ZA GOTOVINSKI NAKUP NAD12.000 SIT 6% POPUST, KREDIT!
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UVODNIK
\Konec leta 1994 se kaže z vse bolj 
{okrašenimi ulicami in lokali, z njimi pa 
so tu tudi neločljivo povezana prijetna 
{opravila, kot so okraševanje novoletnih 
jelk in domačih prostorov, nakupovanje 
\ daril za bližnje, razmišljanje in priprave 
\na najdaljšo noč v letu. Prava paša za 
\oči, ki človeka kar sili k boljšemu 
{razpoloženju...
\Ob vsem tem razkošju, ki se kaže seveda 
{zgolj navzven, pa se marsikateri med 
nam/ zamisli, kaj vse nam že pomenita 
{blišč in razkošje. Kako znamo vse bolj 
{gledati le navzven, torej z očmi, vse 
maw/ in manj pa gledamo s srcem. 
Wako nas marsikdaj na pogled začarajo 
{in omrežijo puhloglavci, ki jim službeni 
položaj in materialnost pomenijo vse in 
{več, že dolgo pa ne znajo več prisluhniti 
{niti sebi, kaj šele drugim. Zaslepljeni so 
js svojim zunanjim bliščem, zavestno pa 
pozabljajo, da je srečen le tisti človek, 
{ki zna prisluhniti otroškemu smehu in 
{težavam svojih najbližjih...
{Namesto lepih želja, voščil in bleščečih 
{daril bi bilo prelepo, ko bi vsaj na 
{zadnji dan v letu odvrgli vse maske, 
{grde misli in maščevalnosti, darovali pa 
\le tisto, kar darujemo s srcem, pa naj 
{bo to darilce še tako majhno. Bolj bo 
{žarelo in več radosti bo prineslo ob 
{darovancu, četudi bo prejel le toplo 
{besedo in bežen dotik. Toplino in 
{ljubezen namreč ne merimo z zlatom, 

rja če bi si to nekateri še tako želeli. 
{Ljubezen namreč smo mi sami...

^m^t/REDNICA

VSEBINA
LOKALNE VOLITVE 94..................4-11

Po štirih leth in pol so volilci ponovno vzeli v roke 
karte, na katerih figuririrajo občinski politiki. Kočevski 
volilci bodo politični poker igrali večinoma z istimi 
figurami, le da so malo pomešale barve. Ribniški volilci 
so v večini stavili na nove figure v igri na vse ali nič, 
saj večina nima več kaj izgubiti. Potočani in Osilničani 
začenjajo popolnoma na novo z aduti, ki so večinsko 
podporo dobili že v prvi igri. Volilci v Ribnici in 
Kočevju imajo adute do nedelje še skrite v rokavih, 
potem pa bo igra zgubila svoj čar. Igrala se bo 
večinoma daleč od oči, zato tudi daleč od srca.

ČRNA KRONIKA............................... 12-13
Tistih, ki kradejo legalno, posedujejo skladišča exploziva 
in se vozijo v predobrih vozilih, da bi jih bilo mogoče 
izslediti, ne boste našli v črni kroniki. Polnijo jo mali 
vlomilci, posestniki petard, mopedisti in pijani nasilneži..

VAŠ INTERVJU................................. 14-15
Od vseh, ki bi lahko zagotovili kulturnejši kočevski 
vsakdan, je najbolje zaupati sebi, meni naša sogovornica. 
Zato se je podala v politiko...

NOVE NOVIČKE..................................... 17
Kljub temu, da tega morda ni videti, se marsikaj dogaja 
tudi na naših odrih in ustanovah. Ko se zbere vse na 

časopisno stran, se vidi dobro.in pregledno,eno

SPORT
Letošnje leto je v primerjavi z lanskim za športnike z 
našega konca večinoma prav katstrofalno. Puške pa se 
niso vsi vrgli v koruzo če zaigramo me sabo, so tudi 
zmagovalci “naši”...

Novic E

Izdajatelj NOVE NOVICE s.p., Ribnica. Glavna 
in odgovorna urednica : Darja D. Hafnar. Novinar 
in lektor : Stane Hafnar. Organizacija : Debora 
d.o.o..Stavek:NOVE NOVICE Tisk : Tiskarna 
Tone Tomšič, Ljubljana. Po odločbi Ministrstva za 
informiranje sodi časopis NOVE NOVICE med 
proizvode informativnega značaja in se zato 
plačuje 5% prometni davek, ki je vračunan v ceno 
časopisa. Polletna naročnina 1400 SIT. Naslov 
uredništva : Vrtnarska 2, Ribnica. Poslovni čas od
8.00 do 11.00. Tel 861-765 med poslovnim časom, 
ostalo in fax.861-704. Žiro račun : NOVE
NOVICE 50100-620-128 05 1114115-410-68
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J. VEBER 28,53 %

V. JANŠA 16,99%

J. ŽLINDRA 15,76%

M. PETROVIČ 14,33%

A. SMOLE 8,24 %

V. PINTAR 8,03 %

S. PLETERSKI 4.35 %

lestvica kandidatov za župane po prvem krogu

V.JANŠA J.ŽLINDRA M.PETROVIČ A.SMOLE V.PINTAR S.PLETERSKI A.RAKOVIC

M. ARTNAK2,2 %

NEODVISNI 3,6j- ^ SKUP. VOL. 1,0 %

DS 3,6 ",l>l

SLS 4,5%

LISTA NEOD. 7,2 %

SNS 9,1 %

SDSS

ZLSD 17,7%

SKD 14,5%

izidi glasovanja za 
kandidatne liste svetnikov

ZELENI 12,5%
LDS 14,4%
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MNENJE SLOVENSKE NA
CIONALNE STRANKE VOLILCEM
Zahvaljujemo se vsem volilcem za 
izkazano zaupanje na volitvah. SNS 
deluje v Kočevju dve leti, njena 
mnenja in prizadevanja se v občini 
in občinskem svetu niso upoštevala. 
Po volitvah smo si pridobili dva 
občinska svetnika, kar nam omogoča 
naša mnenja in prizadevanja tudi ure
sničiti.
Za župana v občini Kočevje podpi
ramo JANKA VEBRA, ker vidimo v 
njegovem programu resnično rešitev 
Kočevske, tako gospodarske, brez
poselnosti kot ekološke probleme.
P.S.
Anekdota: LEVI IN DESNI SLOVENCI
1. Srečal sem političnega obsedenca, ki me 
je pobaral: " Veš, v naši stranki smo ugo
tovili, da so Slovenci samo v Ljudski 
stranki, SKD in SDSS."
Vprašam ga: " Kaj pa druge stranke?" 
Odgovor: " Združena lista so komunistiu, 
SNS tudi komunisti - to pač niso 
Slovenci, liberalna demokracija pa je za 
Jugoslavijo.
2. Srečam zelenega - ta naj bi skrbel za 
naravo - in me vpraša: " Kam spadaš, levo 
ali desno, odloči se že, vsi smo se že 
odločili.”
Moje mišljenje: Žalostno!!! Kako Slovenci 
razumemo demokracijo? Samo milijon nas 
je, milijon prekletih!!!

Ignacij Vidrih, OO SDSS:
Kot predsednik Občinskega odbora 
SDSS Kočevje ocenjujem, da je naša 
stranka na nedeljskih volitvah v 
lokalnio samoupravo dosegla 
razmeroma dober uspeh glede 
izvolitve svetnikov v občinski svet. 
Malo manj pa smo zadovoljni z de- 
jdtvom, da se naš kandidat za župana 
ni uvrstil v drugi krog, ker mu je 
zmanjkalo 83 glasov. Ocenjujemo 
namreč, da je bil naš kandidat med 
dobrimi sokandidati najbolj primeren 
za župana. Žal je bilo mnenje volil- 
cev drugačno, vendar tega ne jeml
jemo kot neuspeh. Vsem volilcem , 
ki so volili županskega kandidata iz 
naše stranke in tudi vsem volilcem, 
ki so glasovali za našo listo kandida
tov za občinske svetnike se najtopleje 
zahvaljujem!
Predsedstvo OO naše stranke se je 
sestalo takoj v ponedeljek. Napravili 
smo analizo volilnega rezultata in po 
analizi sprejeli sklep, da bo naš od
bor na volitvah 18. decembra 1994

podprl kandidaturo OOSKD 
gospoda Vincenca Janšo. V tem 
smislu se bomo tudi priključili pro
pagandnim akcijam za njegovo izvo
litev.

Spoštovane volilke, spoštovani vo- 
lilci!
Slovenski krščanski demokrati občine 
Kočevje se vam zahvaljujemo za zau
panje, ki ste nam ga izkazali na 
občinskih volitvah 4. dec. 1994. Zah
valo smo dolžni izreči tudi kan
didatom naše liste, ki so s svojim 
imenom in ugledom pripomogli k 
dobremu volilnemu izidu. Veseli 
smo, da so se naša predvidevanja in 
pričakovanja uresničila. V občinskem 
svetu bomo imeli 4 predstavnike, 
pred nami je le ZLSD s 5 svetniki, 
ostale stranke nam sledijo. V 2. 
krog volitev za župana se je uvrstil 
tudi naš kandidat g. Vincenc Janša, 
direktor Elektro Kočevje. Njegovo 
kandidaturo so poleg SKD podprli 
še Zeleni Slovenije in Sl^S. Da bi 
bila naša zmaga v 2. krogu 
zanesljivejša, smo za podporo prosili 
tudi SDSS in DS. Njihov odgovor 
je bil pritrdilen. Tako bomo stranke 
slovenske pomladi in Zeleni 
Slovenije 18. dec. 1994 v 2. krogu 
skušali po 50 letih spremeniti tok 
zgodovine v Kočevski.
Pregovor pravi, da je v nove mehove 
treba naliti novega vina. Volite 
našega kandidata g. Vincenca Janša!

Prof. Meta Prelesnik

Franc Gornik, predsednik OO LDS 
Kočevje
Odkrito rečeno sem pričakoval ugod
nejši izid za našo stranko in vsaj 
eno mesto več v občinskem svetu.

Volilni izid je dejstvo, volilci imajo 
vedno prav. Trudili se bomo, da 
bodo naši svetniki z rezultati svojega 
dela v občinskem svetu upravičili zau
panje volilcev.
V drugem krogu volitev za župana 
stranka ne bo podprla nobenega od 
kandidatov, člani in simpatizerji 
stranke naj volijo v skladu s svojim 
prepričanjem. Pri svojem delu v 
občinskem svetu se bomo povezovali 
z vsemi, ki bodo delovali v svetu 
konstruktivno in ki jim bo osnovni 
motiv napredek v kočevski občini. V 
občinskem svetu ne bomo ’deleli’ 
politike, ampak izpolnjevali predvo
lilne obljube in programske naloge.

MIHAEL PETROVIČ
Zahvaljujem se vsem, ki so podprli 
mojo kandidaturo in volilcem, ki so 
mi na volitvah izkazali zaupanje. Za 
pridobivanje naklonjenosti volilnega 
telesa nisem porabil niti tolarja. 
Nisem gledal z visokega plota, 
ničesar, razen poštenega dela, nisem 
obljubljal in tudi golaža nisem kuhal. 
Glede na to je rezultat soliden. Kot 
človek, ki ni obseden z željo po 
oblasti, me poraz vsekakor ni 
prizadel. Prizadelo pa me je, kako so 
si nekateri pripisovali zasluge za us
pehe, ki smo jih v tem mandatu 
nedvomno dosegli. Iz njihovih ust o 
sebi in svojem delu nisem slišal do
bre besede, čeprav so me vselej poz
nali, kadar so potrebovali mojo 
pomoč, kot kaže, je nekaterim oblast 
pomembnejša od poštenja!
Na to, komu bodo moji volilci dali 
svoj glas v drugem krogu, pa nimam 
niti pravice niti ne želim vplivati, saj 
menim, da mora vsakdo voliti po 
svoji volji in prepričanju.

VPRAŠANJA KANDIDATOM ZA ZUPANA
Podobno, kot smo zaprosili predestavnike list za komentarje volilnih izzidov, 
smo tudi kandidate za župane, ki so se uvrstili v drugi krog, zaprosili za 
odgovore na 7 vprašanj. V nadaljevanju Janko Veber, Vincenc Janša, Janez 
Rus in Jože Tanko podajajo:
1. kratko predstavitev
2. dosedanje osebne in poklicne stike z občino in občani
3. motive za kadidaturo
4. oceno volilnega uspeha
5. pričakovano podporo strankarsko opredeljenih in neopredeljenih volilcev
6. prve korake, ki jih bodo storili kot novi župani
7. predvolilno napotilo

5
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KANDIDATA ZA KOČEVSKEGA ŽUPANA - DRUGI KROG

VINCENC JANŠA
1. Sem Vincenc Janša, roj. 1950. leta. od 
svojega drugega leta živim v Koževju. Tu 
sem obiskoval osnovno šolo in gimnazijo, 
leta 1969 sem odšel v Ijubijano na študij 
elektrotehnike in ga tudi uspešno končal.
Po poklicu sem torej dipl. ing. 
elektrotehnike. Službo sem začel v ljubljanski Iskri, vendar sem 
se že po enem letu, to je 1976 vrnil v Kočevje. Zaposlil sem se 
v takratni TOZD Elektro Kočevje kot projektant in kasneje kot 
vodja službe razvoja. Od leta 1991 sem direktor PE Elektro
kočevje, ki je sestavni del JP Elektro Ljubljana. Sem poročen in 
imam dva odraščajoča sinova.
2. V preteklem štiriletnem obdobju sem bil poslanec občinske
skupščine, ki je svoje mandatno obdobje zaključila neslavno - 
se pravi z nesklepčnostjo. Vzrok za nesklepčnost so bili zelo
različni pogledi poslancev na reševanje problemov kočevskega
prostora. Konec lanskega leta je skupščina ustanovila komisijo 
za pregled dela občinske službe za revitalizacijo, kateri sem
predsedoval. Komisija je kmalu ugotovila zelo slabo delo te 
službe, ki je imelo za posledico neefektivno trošenje denarja za 
oživljanje gospodarstva in ustvarjanje novih delovnih mest. 
Ugotovljeno je bilo kar nekaj zgrešenih potez, ki so v končni fazi 
bremenile tedanji IS. komisija je skupščini predlagala zaključne 
sklepe, ta jih je tudi sprejela, vendar niso bili nikoli realizirani.
3. Za kandidaturo sem se odločil, ker želim, da bi se v občini 
stvari spremenile na bolje. To si verjetno želi tudi večina volilcev. 
Predvsem bi lahko z boljšimi programi na področju revitalizacije 
ustvarili pogoje za marsikatero novo delovno mesto. Enako velja 
tudi na področju turizma. Mi vsi si gotovo želimo čisto in urejeno 
Kočevsko in to se da z malo denarja in veliko dobre volje tudi 
urediti. Predvsem pa bi morali izdelati programe izgradnje 
infrastrukture, v katerih bi občani videli tudi svoje interese. To 
bi bistveno zmanjšalo slabo voljo in nezadovoljstvo pri občanih. 
Z boljšim odnosom do šolstva, kulture, zdravstva in športa pa 
želim izboljšati tudi kulturni in duhovni nivo nas vseh.
4. Volilni rezultati so bili v mejah pričakovanih, tako, da moja 
uvrstitev v drugi krog zame ni bila veliko presenečenje. Morda je 
malce presenetljivo, da je g. Veber dobil kar precej več glasov. 
Zato ima verjetno velike zasluge Združena lista oz. njena 
volilna baza, kljub temu, da g. Veber večkrat poudarja v 
javnosti, da je neodvisni kandidat. Svoj volilni uspeh pripisujem 
dejstvu, da je le določeno število volilcev sprejelo moj volilni 
program za svojega. Enostavno podpirajo moje poglede in 
usmeritve glede reševanja občinskih problemov in vključevanja 
občine v slovenski in evropski prostor.
5. V drugem krogu pričakujem podporo strank, ki so me 
podpirale že do sedaj, in to so SKD, SLS in Zeleni Slovenije. 
Poleg tega pa me bosta v drugem krogu uradno podprli tudi 
stranki SDSS in DS. Predvsem pa prižakujem podporo vseh 
ostalih neopredeljenih volilcev, kajti samo s skupnimi močmi 
bomo lahko kaj spremenili in stopili na pot hitrejšega razvoja.
6. Takoj na začetku bo treba izdelati kratkoročno in dolgoročno 
strategijo občine in opredeliti finančno in časovno vse naloge, ki 
nas bodo čakale. Zakon o lokalni samoupravi precej spreminja 
podobo nove občine, zato bo ena prvih nalog formirati novo 
občinsko upravo. V njej naj bi delali ljudje, ki bodo hitro in 
učinkovito reševali probleme nbaših občanov. Ti ljudje bodo 
morali biti tudi strokovno dobro usposobljeni in prodorni, da 
bodo enakopravni partnerji ljudem na ministerstvih na državni 
upravi. Le na tak način si bomo lahko izborili dodatna sredstva 
iz raznih programov, ki jih država namenja občinam. To bo tudi

JANKO VEBER
1) Izhajam iz Predgrađa v Poljanski 
dolini ob Kolpi. Šolal sem se v 
Ljubljani in diplomiral na gradbeni 
fakulteti in sicer na hidrotehnični 
smeri. Strokovni izobrazbi primerno 
zaposlitev

sem dobil na Hydrovodu, kjer že peto 
leto opravljam dela direktorja.
2) Dosedanji stik z občino in občani je bil poklicni, saj 
upravljamo z vsemi vodovodi, razen trenutno z vodovodi v 
bivšem zaprtem območju. Vendar tudi smo tukaj že prisotni v 
reševanju vodooskrbe, tako kot v vseh ostalih krajih, kjer že 
imajo vodovod ali pa šele potekajo raziskave za zajem vode. 
Nisem pa bil član izvršnega sveta, ne skupščine.
3) Za razvoj občine Kočevje je nujno dobro poznavanje 
prostora. S hidrogeološkimi raziskavami smo v Hydrovodu prišli 
do podlag, ki so osnova za načrtovanje izrabe prostora. Ta je 
običajno podvržena ozkim ekonomskim interesom, ki pa 
dolgoročno lahko povzročijo veliko škodo. Drugi osnovni razlog 
zakaj sem se odločil za kandidaturo je dejstvo, da bo bodoči 
župan neposredno odgovoren za komunalno dejavnost. To pa 
zelo dobro poznam. Poleg tega nisem član stranke in smatram, 
da je za reševanje problemov v občini nujen nestrankarski 
pristop.
4) Kot direktor sem si zadal nalogo, da pri svojem delu 
poskušam delati čim manj napak. Za te običajno zveš, če te 
uporabniki storitev opozorijo na njih. Zato sem zelo prijetno 
presenečen, da me podpira toliko Kočevarjev, kar je zame 
izredno pomembno, saj je to nekako potrditev mojega dela in 
razmišljanja. Seveda pa se zavedam, da resnico o tem, zakaj 
se je nekdo odločil dati svoj glas meni, pozna samo on. In 
prav je tako!
5) Pričakujem podporo volilcev, ki so me že volili. S 
predstavniki strank se ne dogovarjam, ker bi stranke zagotovo 
postavljale pogoje, ki so lahko za delo župana velika omejitev. 
Zato prepuščam članom strank, da se samostojno odločijo koga 
bodo volili.
6) Zavedati se moramo, da je delo novih občin še vedno 
neznanka in je neprimerno obljubljati karkoli. Je pa začetih 
veliko projektov, ki jih bo potrebno izpeljati: šola, telovadnica, 
voda, ceste, ureditev Kolpe... Zagotovo pa bom skrbel, da se v 
tem prostoru ne bodo kopičile ekološko sporne dejavnosti.
7) Že v predhodnem odgovoru sem opozoril na nejasnosti v 
zakonodaji novih občin in s tem tudi na slab odnos članov 
slovenskega parlamenta do volilcev, ki jim s tem onemogočajo 
hitrejše reševanje perečih problemov v občini. Zato je edino kar 
jim preostane, da pridejo na volišče in oddajo svoj glas tistemu 
za katerega upajo, da bo uspel kljub vsemu premagati te 
pomanjkljivosti.

prvi korak k hitrejšemu napredku.
7. Napisal sem program vizije občine, pa tudi ukrepe za 
odpravo določenih nepravilnosti. Ali je program dober ali slab, 
odloča vsak posameznik sam in vsak se sam tudi opredeljuje 
do njega. Moje osnovno sporočilo je to, da bom skušal z 
določenimi spremembami tok razvoja zavrteti v pozitivno smer, 
tako da bi ustvaril skupnost zadovoljnih ljudi s polno mero 
kulturnega in duhovnega bogastva. Ali se bo to utresničilo ali 
ne, pa boste odločili predvsem ve, spoštovane volilke in volilci 
v nedeljo, 18.12.1994.

6
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JOŽE LEVSTEK
MATIJA LESAR

SLS OLGA TANKO
SDSS

JOŽE TANKO
SDSS

ANDREJ POGORELC
SDSS

JANEZ RUS
SLS

ALOJZ MARN
SLS

PAVEL HOČEVAR
OZR IN ZGALOJZIJ OBLAK

SLS

ANDREJ MATE
OZR IN ZG

BENJAMIN HENIGMAN
SKD SESTAVA

SVETA
OBČINE
RIBNICA

ANDREJA ŠULENTIČ
NEOD. LISTA ZA DR. DEJ.

JOŽE MAROLT
SKD

MARIJAN HOČEVAR
SKD

FRANC ČEŠAREK
SKD

JOŽE KOŠMRLJ
ZLSD

LADO OREL
ZLSD

FRANCI PEROVŠEK
SKD kandidata za župana v drugem krogu FRANC PETEK

ZLSDVINKO ZAJC
k SKD JANEZ RUS 

JOŽE TANKO

lestvica kandidatov za župane po prvem krogu
40 T

J. RUS 33.24 %

J. TANKO 24,85 %

B. HENIGMAN 22,92 %

A. ČEŠAREK 19,00%
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Spoštovani volilci četrte volilne enote 
občine Ribnica!
Čas lokalnih volitev za občinske svet
nike je minil. Tako je sedaj že pravi 
čas za analizo le-teh. Moje ime je 
Simon Novak, dipl. ing. . Kandidiral 
sem za občinskega svetnika kot 
samostojen, strankarsko neodvisen 
kandidat na samostojni listi. Povedati 
moram vsem svojim volilcem, da 
nisem izvoljen, ker sem zbral pre
malo število glasov. Zbral sem jih 
nekaj manj kot 8%, vendar sem s 
tem rezultatom zelo zadovoljen. 
Nisem pa zadovoljen s skupnim 
izidom, ker so preveč glasov dobili 
bivši komunisti. Zato mi dovolite, 
spoštovani volilci, kateri ste mi zau
pali svoj glas, da se Vam preko 
strani Novih novic najlepše zahvalim. 
Spoznal sem, da Vas je veliko na 
moji strani, ki podobno razmišljate 
in imate podobne želje ter zahteve. 
Občutek, da nisem pri takšnih 
stvareh sam, je zelo prijeten in opti
mističen. Prav zaradi tega moje ideje 
in želje ne bodo skopnele, ampak jih 
bom še naprej razvijal ter jih

poskušal na drugačen način ople
menititi.
Dovolite mi, da nekaj besed spregov
orim še o strankah. Kot edini! nes
trankarski kandidat v občini Ribnica 
sem dobil lepo število glasov. Za
služim si jih najbrž še več. Večina 
volilcev niste v strankah, pa ste kljub 
temu zaupali svoj glas strankarskim 
kandidatom. Strankam polagam na 
srce tale Zupančičev verz: Veš poet 
svoj dolg? Ne pozabite tega...Ljudje 
so Vam zaupali svoje težave, ne pa 
strankarske interese.
Kljub temu, da ne bom udeležen pri 
odločanju o usodi Ribnice, bi želel, 
da bodo izvoljeni svetniki znali pris
luhniti glasu volilcev. Upam, da naš 
glas ne bo ’glas vpijočega v puščavi’. 
Svetnikom in županu želim obilo 
sreče. Potrebovali jo boste.
Na koncu bi se svojim volilcem še 
enkrat lepo zahvalil za zaupanje. 
Enaka zahvala gre tudi uredniku 
Novih Novic za tako enkratno pred
stavitev. Mnogi ste tako zame slišali 
prvič. Verjemite mi, da ni bilo 
zadnjič.

Simon Novak

NEODVISNI KANDIDATI
GOSPODARSTVA RIBNICE
se zahvaljujemo vsem krajanom, ki 
so nam izkazali zaupanje in nam 
podelili svoj glas. Z rezultati volitev 
smo zadovoljni, tako z lastnimi kot 
s samo sestavo kandidatov za 
občinski svet.

ZDRUŽENA LISTA SOCIALNIH 
DEMOKRATOV RIBNICA
se vsem volilka in volilcem, ki ste 
nam na volitvah izkazali zaupanje, 
najlepše zahvaljuje. Z rezultatom , ki 
ga je dosegla stranka smo zadovoljni, 
saj smo dobili dobre 4% več glasov 
kot na zadnjih volitvah, žal pa se 
nam niso izpolnila pričakovanja, da 
bi se kandidat za župana uvrstil v 
drugi krog.

NEODVISNA LISTA ZA 
DRUŽBENE DEJAVNOSTI
Z rezultatom volitev smo zadovoljne 
in se zahvaljujemo volilkam in 
volilcem, ki ste omogočili, da imajo 
tudi družbene dejavnosti svojo 
predstavnico v občinskem svetu.

nyroiiiifi
PRODIUn VOZU, REZERVnm DHOV IR RVTOfERVII Z

KOČEVJE, LJUBLJANSKA C. 67, TEL.:061/851-447, 855-387, FAX: 854-596 
DEL. ČAS: od ponedeljka do petka od 8.00 do 17.00, ob sobotah od 9.00 do 12.00

Prodaja novih vozil

aaasM

♦ MESTNA DOSTAVNA VOZILA MCROCAR
♦ DOSTAVNA VOZILA FIATDUCATO
♦ TERENSKA VOZILA SSANGYONG
♦ OPEL ASTRA...................................OD 19.00 DEN
♦ OPEL VECTRA 1.6/4V..L90........ 18.300 DEM
♦ FIAT CINQUECENTO.—L94...........12.000 DEM
♦ FORD MONDEO 2.0............ L.93..0D 32.000 DEM

Prodaja rabljenih vozil znamke:

♦ ZASTAVA 128......................L86............... 2.000 DEM
♦ OPEL VECTRA 1,6,1.8,2.00 OD 18.000 DEM
♦ FORD SIERRA 2.0 CLX CAR L.91....18.500 DEM
♦ ALFA ROMEO 1,3 KRAVAN...L93.......17.500 DEM
♦ RENAULT 21i GTX..................L.88..........11.900 DEM
♦ FIAT TEMPRA 2.0 SX............L.93....................21.500 DEM
♦ RENAULT 5 CAMPUS 5V......L.91.....................10.800 DEM
♦ OPEL OMEGA 2,00.........................OD 18.000 DEM

POOBLAŠČENI SERVIS V GARANCIJSKI DOBI ZA aaaa

UGODNI KREDITI NA 2 ALI 3 LETA BREZ R
8
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KANDIDAT ZA ZUPANA 
OBČINE RIBNICA

JANEZ RUS
1. Obširnejši življenjepis sem podal že
v predvolilni številki tega časopisa. Naj 
ponovim le to, da sem rojen v Nemški 
vasi, da imam36 let, da sem ing. * ~® * JS»
kmetijstva in se s tem področjem ukvrajam tudi poklicno.
2. Moj prvi resni stik z delovanjem občine je bil leta 1984, takoj, 
ko sem prevzel mesto mesto vodje enote Odkup kooperacija na 
KZ Ribnica. Tedaj sem deloval preko KS Ribnica. Iz tega časa 
se spomnim, da so bile tedaj velikokrat seje na KS Ribnica 
nesklepčne. Leta 1986 sem postal član IS Ribnica,zadolžen za 
kmetijstvo. Tedaj sem začel dodobra spoznavati način dela v IS. 
Bil sem zunanji član IS, večino v tedanjem IS pa so imeli 
tedanji načelniki. Zato sem imel kot zunanji član precej 
nepomemben vpliv v IS, predvsem zame koristno pa je bilo delo 
v smislu spoznavanja načina delovanja občine. Leta 1990sem bil 
izvoljen v tedanji DPZ in postal njegov podpredsednik. Zato sem 
bil tudi član predsedstva skupščine občine Ribnica.
3. V življenju, čeprav sem še mlad, sem sprejel že veliko izzivov. 
Več in bolje delati, nekaj koristnega narediti zase in za soljudi, 
prispevati k razvoju kraj a,občine, to je eno mojih glavnih vodil 
v dosedanjem delu. V Nemški vasi, kjer živim,sem pomagal poleg 
mnogih vaščanov, k izgradnji gasilskega doma, pomagal in 
bistveno sem prispeval k izgradnji zbiralnice mleka. Mimo in z 
čisto vestjo lahko trdim, da sem od zmeraj znal prisluhniti ljudem 
in da imam mnogo prijateljev. Pozitivno razmišljanje je moje 
glavno vodilo. Nisem karierist, ki bi šel 'preko tmpeT, menim pa, 
da je dolžnost slehernega med nami, da napreduje, pa naj bo 
to ali v duhovnem, kulturnem ali dmgem smislu, nikakor pa se 
ne sme izogniti dolžnostim oz. problemom, ampak jim mora iti 
nasproti in jih reševati po svoji vesti in prepričanju. Skratka, 
kandidiral sem zato, ker so me predlagali članiSLS -podružnica 
Ribnica, sam pa se čutim odgovornega do njih, kakor tudi do 
ribniške občine, kjer živim od svojega rojstva.
4. Volilni izidi za svetnike so v okviru mojih pričakovanj. Kar 
pa se tiče izidov za predsedniške kandidate, bi omenil naslednje: 
realno sem pričakoval, da bom šel v drugi krog. Menim pa, da 
je za čestitati vsem, ki so kandidirali na občinskih volitvah in s 
tem doprinesli k razvoju demokracije v Ribnici. Moj volilni uspeh 
pripisujem dosedanjemu aktivnemu delovanju na raznih 
področjuh. Poznajo me mnogi delavci, kmetje, mladina, 
uslužbenci, gibljem se v širokem krogu ljudi.
5. Pričakujem precej široko podporo praktično od vseh strank, 
saj bodo ljudje v drugem krogu volili človeka, ki mu zaupajo. 
Sam sem si s svojim dosedanjim delom to zaupanje zaslužil. 
Menim, da se župan ozko strankarsko ne sme usmerjati, saj 
je župan predstavnik celotne občine, vseh ljudi v občini, ne glede 
na njihovo politično opredelitev in mora tako tudi delovati. 
Seveda s tem ne mislim reči, da nisem ponosen na to, da sem 
v SLS, vendar ozkost in sebičnost nikoli in nikdar nista lastnosti 
dobrega župana.
6. Seveda se zavedam, da me kot župana, če bom izvoljen, čaka 
veliko dela. Potrebno bo pravilno organizirati delo, to pa 
predspostavlja delo in trud vseh članov občinskega sveta. Glede 
na to, da so na novo izvoljeni člani sveta, s katerimi menim, 
da se bo dalo dobro delati, bomo vse vnaprej zadane naloge 
reševali učinkovito. Predvsem se bomo v prvem obdobju lotili 
naslednjih nalog: uvajanje lokalne samouprave, ločevanje lokalne 
samouprave od državne in razdruževanje od občine Loški Potok. 
Ce pa me vprašate, kaj bi rad sam takoj spremenil, če bi bilo 
v moji moči, bi spremenil ime ulice Trg Veljka Vlahoviča. To 
bom skušal tudi - skupaj s svetom - v najkrajšem času uresničiti.

KANDIDAT ZA 
ŽUPANA OBČINE 
RIBNICA

TANKO
1.Izhajam iz delavsko-kmečke 
družine iz Nemške vasi.
Osnovno šolo sem končal v 
Ribnici, gimnazijo v Kočevju, 
diplomiral pa sem na 
Biotehniški fakulteti - oddelek 
za lesarstvo v Ljubljani. Po poklicu sem dipl. ing. lesarstva.
Po končani fakulteti sem se vrnil v domačo občino. Zaposlil 
sem se v podjetju Inles, kjer sem vrsto let opravljal razna 
zahtevna dela, nazadnje sem bil tudi direktor največje inlesove 
tovarne. Trenutno sem direktor privatnega podjetja. Imam 13 let 
delovne dobe. Sem poročen in imam tri otroke.
2. Tesnejših stikov z obstoječo občino nisem imel, razen 
formalnih stikov, ki jih ima večina ljudi - vojaške zadeve, 
registracije, matični izpisi ali davčne zadeve, gradbena 
dokumentacija...
3 .O predlogu SDSS, OO Ribnica sem razmišljal kar precej 
dolgo. Končno pa sem se le odločil, predvsem zaradi tega, ker 
smo uspeli oblikovati kvalitetne liste, na katerih so bili kandidati, 
ki so bili do sedaj v občinskem merilu neafirmirani. Mislim, da 
z novimi idejami, željo za dokazovanjem in poštenim delom 
lahko veliko prispevamo k urejevanju nastalih razmer,saj nas 
obstoječe formalne in neformalne povezave niti najmanj ne 
obremenjujejo. Dogovorili pa smo se tudi, da bomo podpisali 
vse pozitivne predloge, ne glede na to, iz katerega 'zelnika’ bodo 
prišli. Osnovni pogoji za kvalitetno, korektno delo znotraj naših 
list so dani in upam, da bodo občani z našim delom zadovoljni.
4. Rezultati volitev za občinske svetnike so na ravni pričakovanih, 
saj smo računali s štirimi mandati. Moram reči, da smo imeli 
dokaj srečno roko pri izbiri kandidatov za posamezne liste. 
Rezultati volitev za župana pa so nad pričakovanji, predvsem 
zaradi tega, ker smo relativno malo časa prisotni na lokalni 
ravni, nismo imeli praktično nobene dodatne kampanje, razen 
skupnih predstavitev, pa tudi nobenega registriranega zaledja. 
Rezultati so nadvse vzpodbudni, za večino presenetljivi, vendar 
obvezujoči. Upam, da volilcev ne bom in ne bomo razočarali, 
hkrati pa se v imenu vseh kandidatov SDSS volilcem zahvaljujem 
za izkazano zaupanje.
5. Rezultati prvega kroga volitev so znani. Glede na to, da so 
koalicije že sklenjene, gremo (SDSS) v drugi krog volitev za 
župana sami, brez podpore drugih strank. Podprli pa me bodo 
tisti, ki mi zaupajo. Strankarska pripadnost in zavezanost stranki 
verjetno ni ovira, da se ljudje ne bi odločili tudi drugače, po 
lastnih občutkih in ocenah. To se je pravzaprav že zgodilo na 
sedanjih volitvah, saj smo kandidati za župana dobili 
nesorazmerno število glasov v primerjavi z rezultati strank (na 
volitvah za svetnike).
6 .Najprej bo potrebno vse stvari dobro premisliti, se s partnerji 
pošteno dogovoriti za pravila igre ter narediti skupen program 
aktivnosti bodočega občinskega vodstva in uprave, postaviti 
občinsko upravo. Za začetek je nalog več kot dovolj, saj se ne 
bomo mogli izogniti tudi tekočim zadevam občine.
7. Zavedam se, da je zaupanje zelo težko pridobiti in zelo lahko 
zapraviti. Predvsem zato se bom, če bom izvoljen, pri opravljanju 
te dolžnost trudil, da bom uresničil pričakovanja občanov na 
primeren način.

9
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lestvica kandidatov za 
župana

ANTON KOVAČ 54.34 %

ŽELJKO KNAUS 23.40 %

DAVID ŽAGAR 22.26 %
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ING. JANEZ 
NOVAK,
ŽUPAN
OBČINE LOŠKI 
POTOK
Rodil sem se 1. 1937 v
delavski družini. Oče je bil obrtnik - mizar. To je bilo 
tudi odločilno, da sem se odločil za to smer študija. 
Kot tehnik sem delal v več podjetjih, še pred služenjem 
vojske pa sem spoznal ženo, doma iz Loškega Potoka, 
in se kasneje tudi sam iz rodne Notranjske preselil v 
ženin domači kraj. Tukaj zdaj živim že 35 let. Najprej 
sem bil zaposlen na Inlesu v Travniku kot tehnični 
vodja. Takrat sem bil tam edini s strokovno izobrazbo, 
študij pa sem nadaljeval na Višji šoli za organizacijo 
dela. Po končani šoli sem bil 15 let direktor na Inlesu 
v Sodražici. V času sprememb sem se odločil za 
komercialno smer in odšel za vodjo centralne nabave 
celotnega Inlesa v Ribnico. Tu sem delal 5 let, vse 
do svoje upokojitve. Imam tri odrasle otroke, zaposlene 
in z družinami in prav zaradi urejenosti v lastni družini 
sem imel občutek, da bi lahko prevzel odgovorno 
nalogo županstva v Loškem Potoku." Gostinec Lavrič 
Tomo mi je s skupino volilcev dolgo prigovarjal in me 
prepričeval, naj se odločim za kandidaturo. Sam sem se 
težko odločil, saj sem se vseskozi zavedal težavnosti 
naloge.

Zahvaljujem se volilni komisiji za korektno opravljeno 
delo ob volitvah v Loškem Potoku. Priznati moram, da 
sem presenečen ob tem izzidu, še najmanj pa sem 
pričakoval izvolitev v prvem krogu, ob kandidaturi še 
preostalih treh kandidatov. Izkoristiti moram to 
možnost in se zahvaliti predlagatelju g. Tomu Lavriču, 
podpisnikom in seveda vsem, ki so oddali svoj glas 
zame. Tako velika podpora mi daje moč, da bom laže 
prevzel dolžnosti v tej občini, ki ima toliko posebnosti. 
Obljubljam občanom nove občine, da bom delal do vseh 
občanov pošteno in pravično.V občini bomo postavili 
tako hierarhijo, da bodo prišle do veljave tako KS 
Draga kot KS Loški Potok in da bosta lahko 
enakovredno odločali o vsem, kar se bo v občini 
sprejemalo.
Zavzemal se bom za strankarsko demokracijo, ker 
smatram, da je to nujno potrebno, saj bi sicer lahko 
prevzeli oblastveno vlogo tisti, ki imajo denar. 
Novonastala občina je iz dveh KS, prva iz bivše 
ribniške, druga iz bivše kočevske občine. Sama občina 
nima niti še stavbe, kaj šele pisarn, sama po sebi 
pa je demografsko ogrožena, saj ima komaj 17 
prebivalcev/km2 in k temu primerno slabo urejeno 
infrastrukturo, demografska krivulja pa še kar naprej 
pada. Marsikje so še stavbe kot iz leta 1945, na enem 
delu občine je zdravstvo in šolstvo zelo slabo 
razvito...Takoj je potrebno pristopiti k temu, da bomo

ANTON KOVAČ,
ŽUPAN OBČINE 
OSILNICA
Za predvolilne obljube se bom 
resnično trudil tudi zato, ker 
je že visoka udeležba (83 %) 
pokazala, da so ljudje celo bolj 
kot kjerkoli drugje po Sloveniji JR-
za samostojno občino. Občani
so po treznem premisleku volili predvsem mlade ljudi, 
kar potrjuje dejstvo, da bo dolina živela še dolgo časa. 
Onovna naloga župana in svetnikov je skrb za človeka, 
ki živi v kostelskih vaseh in zaselkih. Tako smo se že 
pred konstituiranjem sveta dogovorili z direktorjem ZD 
Kočevje o načinu opravljanja zdravstvenih uslug, zdravila 
pa bo še istega dne iz kočevske lekarne dostavljal 
občinski tajnik. Najprej se bomo lotevali ureditve 
življenjskih razmer tam, kjer sta najprej potrebna dobra 
volja in šele nato denar. Res proračun ne bo velik, 
vendar bomo pazili na to, da ga ne bomo trošili na 
občinski upravi, saj bomo delo upravljali voluntersko. 
Bali smo se namreč, da bi zmagala struja, ki bi s 
svojim potratnim delovanjem dokazala tudi drugim, da 
občina nima perspektive.
V občinske organe bomo vključili vse, ki bodo 
svetnikom s svojim znanjem in voljo lahko pomagali pri 
izpeljavi nalog. Seje bodo javne, da bodo občani lahko 
neposredno sodelovali pri delu sveta.
V perspektivi nameravamo uresničevati program gibanja 
za osilniško dolino, kar bo mladim podjetnikom 
pomagalo pri uresničevanju njihovih programov in 
omogočilo razvoj dodatnih dejavnosti kot sta turizem in 
kmetijstvo. V izdelavi je že turistični vodnik, ki označuje 
ponudbo skoraj sleherne hiše.
V svojem imenu in imenu svetnikov se zahvaljujem 
volilcem za veliko podporo našim kandidatom in hkrati 
z veseljem ugotavljam, da je predvolilna razdeljenost 
mimo. Ko ni več dileme občina da ali ne, med 
programi različnih strank ni nobenih takih razlik, da bi 
lahko predstavljale oviro pri uresničevanju skupne želje 
po razvoju občine Osilnica.
Vsem občanom želim vesel Božič in prijetnejše življenje v 
novi občini že v prihajajočem letu.

izenačili pogoje za kvalitetno in bolj humano življenje. 
Nujno je takojšnje konstituiranje občinskih organov in 
izpolnitev pogojev za delovanje. Cimprej bo treba rešiti 
problem vira sredstev in sredstva sama...
Vsem občanom Loškega Potoka želim, da bi se dobro 
počutili v novi občini, obenem pa jim želim veselo 
praznovanje ob Božiču in srečno novo leto 1995. S 
1.1.1995 se bo namreč odprl nov list v zgodovini nove 
občine krajev, ki spadajo v KS Loški Potok in KS 
Draga."
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VLOMI IN TATVINE
Nekateri si pred koncem leta očitno hočejo nadomestiti 
"izpad dohodka", ki ga niso mogli ali še verjetneje 
hoteli ustvariti med letom s poštenim delom. Ukvarjanje 
z vlomi in tatvinami spričo tolikšne ponudbe sumljive 
robe na črnem trgu ne more biti posebno donosen 
posel, brati pa drag za državo, ki se ukvarja z lovom 
na storilce in njihovo prevzgojo. Cenejša in
učinkovitejša je samozaščita potencialnih žrtev, kar
potrjuje tudi podatek, da na ljubljanskem področju 
letos ni bilo ukradeno nobeno vozilo, ki je imelo 
vgrajeno alarmno napravo. Alarmna naprava je
pravočasno opozorila tudi na vlom v bistro Metka v 
Kočevju, tako da obiskovalcu pred prihodom
varnostnikov in policije ni uspelo ničesar odnesti s 
seboj.
Neznani storilec je 30. novembra vlomil v ribiško kočo 
na Rudniškem jezeru. Polomiil je polkna na oknih, iz 
koče pa ne pogrešajo ničesar.
30. novembra zvečer je iz odklenjenega vozila, 
parkiranega pred ribniško OŠ, izginil avtoradio. Natašo 
R. je neznanec tako oškodoval za 20.000 SIT.
Rominja Sonja B. se je 1.decembra na enem 
samooskrbovalnih pohodov oglasila v hiši Ludvika Z. iz 
Goriče vasi. Ležečemu na postelji je iz žepa izmaknila
2.000 tolarjev, zato je osumljena drzne tatvine.
5. decembra je R. A. prijavil tavino orodja s traktorja 
v skupni vrednosti 15 tisoč SIT. Neznani storilec se je 
lotil tudi akumulatorja, vendar ga mu ni uspelo odnesti.
7. decembra je lastnik prijavil poskus vloma v vozilo na 
Trati. S sabo ni odnesel nič, ker v vozilu tudi ni bilo 
nič vrednejšega.
V noči na 8. december je neznanec prišel v notranjsot 
lokala Gaj tako, da je razmaknil rešetke na oknih in 
razbil steklo. Odnesel je 30 steklenic piva, nekaj litrov 
žgane pijače in kokakole, zraven pa še nekaj čokolad in 
čipsa.
8. decembra je Tomaž S. iz Kočevja zjutraj opazil 
zlomljeno ključavnico in razbito šipo na vratih. Vlomilec 
mu je odnesel avtoradio Blaupunkt, vredno 20.000 SIT. 
Nakaj ur kasneje je Anton R. iz Dolge vasi iz ob cesti 
parkiranega avta v Mali gori pogrešil nekaj tolarjev, 
mark in kun ter dva žepna noža. Neznanec ga je 
oškodoval za 12 tisoč SIT.
9. decembra je bil ob blaupunktov avtoradio tudi Š.N. 
iz Kočevja. Radio so kasneje našli odvrženega, za 
storilcem pa še poizvedujejo.
Dan kasneje se je na Turjaški izkazalo, da se vlomilci 
ne izognejo niti "fičku". Da bi prišel do starega avtoradia 
japonske izdelave, je neznanec je odtrgal kljuko na 
vratih.
V noči na 10. december je imel dvakrat smolo Vinko 
Z. Med Mozljem in Brezovico je zapeljal s ceste, avto 
pustil na kraju nezgode in odšel domov. Ko se je 
naslednji dan vrnil z vlečnim vozilom, je v avtu pogrešil
3. avtoradie, 2 CD gramofona, 2 zočnika in še cel kup 
robe za 420.000 SIT. Neznanci so v vozilo prišli tako, 
da so razbili šipo na vratih.
12

OPEKA S STREHE NA 
STREHO
28. novembra je med vožnjo mimo kluba Škorc v 
Kočevju doživel presenečenje voznik osebnega vozila 
Z.R.. S strehe slabo vzdrževanega objekta mu je na 
streho vozila priletela opeka. Podobna presenečenja naj 
bi se v prihodnje ne dogajala več, za kar je dolžan 
poskrbeti upravitelj stavbe.

POVZROČIL NESREČO IN SE 
SKRIL
30. novembra je na lokalni cesti proti Rakitnici vozilo 
zbilo Julijano K., ki je stala na cesti in se pogovarjala 
z voznikom drugega vozila. Mimo vozeče vozilo se je 
ustavilo šele po 50 m, voznik pa je izstopil in se skril 
v bližnje grmovje. Ko so ga policisti izsledili, se je 
izkazalo, da je imel Jože N. v krvi 2,00 g/kg alkohola. 
Ker po nesreči ni nudil pomoči sicer laže poškodovani 
Julijani, je poleg prekrška osumljen še kaznivega 
dejanja, neprevidna pešakinja pa je s postajanjem na 
cesti tudi sama storila prekršek.

MOTORIST ODPELJAL DAUE
9. decembra je Tomaž L. obvestil ribniško policijo, 
da ga je v trenutku, ko je nameraval zavijati v levo, 
po isti strani prehiteval voznik motorja ATX. Pri tem 
mu je poškodoval blatnik, motorist pa se jer s 
poškodovanim motorjem odpeljal naprej. Na vozilu je 
bila povzročena minimalna škoda, zaradi razjasnitve 
okoliščin pa naj se na postaji zglasijo morebitne priče 
in mladoletni voznik motorja.

OBA BREZ ČELADE
10. decembra je med vožnjo iz Gorenja proti Kočevju 
pri LIK-u začelo zanašati kolo z motorjem, ki ga je 
vozil Š.T. Skupaj s sopotnikom Z.T. sta padla po 
cestišču, oba pa so zaradi poškodb po glavi oskrbeli v 
ZD Kočevje in kasneje v ljubljanskem UBKC- vozila 
sta se namreč brez čelade.
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PREKRŠKI ZOPER JAVNI RED IN MIR V 
RIBNICI PORASTU ZA 60%
Statistike govorijo, da je bilo v prvih desetih mesecih letos na območju 
policijske postaje Ribnica storjenih 220 prekrškov zoper javni red in mir, 
lani v istem času pa le 151. Sodniku za prekrške se je tako povečalo delo 
kar za 60%, policisti pa ocenjujejo, da je dobri polovici prekrškom 
botroval alkohol, predvsem pa tistim najhujšim. O vzrokih bi zanimivo 
strokovno razpravo lahko odprli sociologi in psihologi, največji praktični 
prispevek k izboljšanju statistike pa bi bil, če bi se zakonov držali gostinci 
in bi pijanim osebam ter mladoletnikom ne stregli alkoholnih pijač. To 
opozorilo je posebej aktualno v predprazničnem času ob koncu leta, ko 
marsikoga alkohol bolj kot k veseljačenju spodbuja k nasilniškem 
obnašanju.

3. decembra je za inervencijo za
prosila Tadeja N. iz Ribnice. Policisti 
so ugotovili spor med zakoncema, 
pri čemer je mož svoje argumente 
podkrepil z udarci.
4. decembra sta se malo po tetji uri 
zjutraj na TVV v Ribnici hudo sprla 
brata M. in D. K. Sporu je botroval 
alkohol, blažilno pa so nanju delo
vale šele modre uniforme.
Istega dne se je popoldne vrnil pijan 
domov Jože V. iz Grčarskih Raven, 
se sprl z ženo in razbijal po hiši. 
Svoje početje bo moral obrazložiti

sodniku za prekrške.
5. decembra je R.K. iz Prijateljevega 
Trga v Ribnici sam poklical policijo, 
ker je po pretepu z mamo želel 
obračunati še s policisti. Močno pi
jan je na hodniku bloka grozil, da 
jih bo vse pobil, zato so mu odvzeli 
prostost. V zdravstvenem domu so 
mu oskrbeli še od razgrjanja 
poškodovane prste, potem pa je 
jutro pričakal v prostoru za 
iztreznitev. Dobil bo še vabilo k 
sodniku za prekrške.

9. decembra sta si pred gostiščem 
Alč, kjer se ob koncu tedna v 
diskoteki zbere precej mladih, skočila 
v lase K.B. iz Kočevja in F. B. iz 
Zeljn. Slednji se je moral zateči po 
zdravniško pomoč, vročekrvneži pa 
so se malo kasneje ponovno udarili. 
Tokrat sta bila kolovodje pretepa 
V.Ž. iz Željn ter G.D. iz Kočevja, 
tokrat pa je krajšo potegnil Kočevar, 
ki je dobil udarec s steklenico. 
Policisti so isto noč morali posre
dovati še med izgrednike pred 
Škorcem.
12. decembra je za zaščito kočevskih 
policistov zaprosila občanka iz Šalke 
vasi. Pijanega moža so morali 
odpeljati s sabo na postajo, ker ni 
imel namena prenehati z nasiljem. 
Iskanje sledov za povzročiteljem 
nesreče pri Slatniku, ki je z golfom 
ribniške registracije izrinil s ceste 
vozilo kočevske registracije, vodi do 
suma, da je šlo za objestnost v stilu: 
"Kočevarja s ceste". Objestnežem so 
na sledi.

PAZLJIVO S PETARDAMI
Na policijskih postajah že v prednovoletnem času 
beležijo številne pritožbe občanov zaradi pokanja 
petard, zato ponovno opozarjajo občane, da je metanje 
petard prekršek in nevarno dejanje, če se mečejo med 
ljudi. Otroci in mladoletniki ne smejo kupovati 
petard brez prisotnosti staršev ali polnoletnih oseb, 
petard pa sami ne smejo niti posedovati. Proti 
kršiteljem se uvede postopek, še posebej pa bodo 
represivno ukrepali proti tistim ,ki bodo petarde 
metali v stanovanjskih naseljih in pred cerkvami ter 
s tem kalili javni red in mir.

PREVIDNO NA CESTAH
Policisti opozarjajo občane, naj v času božično- 
novoletnih praznikov še posebej prilagodijo predpisom 
in razmeram na cestah. Vožnja pod vplivom alkohola, 
prevelika hitrost in neprevidno prehitevanje glede na 
poledico in meglo kaj lahko poveča število žrtev, ki 
jih je bilo samo letos že 13 (trinajst) na magistralni 
cesti Skofljica-Kočevje, posebno na "smrtnih odsekih" 
Turjak-Pijava Gorica in Ribnica-Kočevje. Policisti 
bodo tudi med prazniki bodo zoper vse, ki bodo 
ogrožali varnost na cestah, represivno ukrepali.
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Irena Trobentar - Szarvaš

KULTURA IN POLITIKA
Dve leti je tega, kar smo se z 
dipl. soc. Ireno Trobentar, sicer 
znano kočevsko kulturnico, pogo
varjali o kočevski kulturni sceni. 
Že takrat je bilo lahko vsem 
bralcem jasno, da so na po
dročju kočevske kulture nujne 
spremembe, sicer grozi resna 
nevarnost, da bodo vsi kočevski 
kulturni potenciali potihoma 
odšli iz Kočevja, ostali pa le 
tisti, ki znajo previdno potrkati 
na vrata kočevskega es- 
tablišmenta. In kaj se je zgodilo 
v teh dveh letih? Se je 
mačehovski odnos in vse večji 
prepad med kulturniki in 
uradno politiko kaj spremenil?

* Za marsikoga je bilo veliko 
presenečenje, ko se je tvoje ime 
pojavilo na listi SNS.
Irena: Zakaj sem se odločila za 
politiko? Moj cilj ni politična kari
era, pač pa KULTURA. Zelo pop
ularno je zatrjevati, da mora biti 
kultura politično nevtralna, neod
visna, skratka neobremenjena s 
političnimi opredelitvami. Se strin
jam, pa tudi ne povsem. Čemu? 
BLAZIRANOST, tako značilna za 
današnji čas, me spodbuja. Vsakdo, 
ki se zaveda, se zaveda tudi nu
jnost, da se ta pojav vsaj na sub
jektivnem nivoju premaga. Gre 
namreč za pojav izrazite duhovne 
otopelosti, ravnodušnosti, nezain
teresiranosti,prenasičenosti ali če 
hočete zdolgočasenosti, kar se 
običajno dogaja v okoliščinah 
družbenozgodovinske in kulturne 
krize. Temu je podoben današnji 
čas. *

* Ljudje so torej vse bolj ap
atični...
Irena: S tem pojavom si razlagam 
tudi obnašanje nevolilcev, to je

vseh tistih, ki se volitev bodisi 
iz družbenega protesta ali iz os
ebnih prepričanj niso udeležili, 
pa čeprav so s tem dali glasove 
morda prav tistim, ki jih bodo 
kasneje kritizirali. Ta pojav oz. 
zavestno premagovanje te neo- 
drejenosti oz. neangažiranosti pa 
je pri meni vzrok, da sem se 
odločila vključiti prav v politično 
dogajanje. Doslej sem tudi jaz 
verjela, da bodo tisti, ki so v 
predvolilnem boju obljubljali, kaj 
vse bodo storili za kulturo, res 
izpolnili svoje obljube. Pa so kaj 
kmalu potem, ko smo jim neo
predeljeni kulturniki prinesli 
glasove, da so lahko zmagoslavno 
osvojili željene položaje, kratko- 
malo pozabili na obljube in kul
tura je ostala pojem na zadnjem 
mestu. Zato sem ugotovila, da 
je najbolje zaupati kar sebi, ker 
sem edina ostala zvesta svojim 
programom, ki pa so nenazadnje 
plod dolgoletnega vztrajanja, 
izpopolnjevanja in tudi grenkih 
izkušenj.

* Zakaj sl se odločila prav za 
SNS?
Irena: Odločila sem se za tisto 
politiko, ki bo cenila moja 
prizadevanja na področju kulture. 
Ko sem našla pravi naslov, sem

si odprla pot v politično realnost, 
kjer je bistveno to, da kultura ne 
bo ostala pojem na zadnjem 
mestu. Več razlogov je, da v to 
verjamem, namreč, da v Kočevju 
ne smemo računati na uvoz poseb
nih ekspertov, da bi se kulturno 
življenje dvignilo. Imamo jih, samo 
da doslej namerno niso bili 
opaženi. Treba jim je le dati vel
javo. Torej v kulturni atmosferi je 
nujno potrebna dobra KOORDI
NACIJA na različnih nivojih in v 
različnih vidikih.

* Kaj torej potrebuje kočevska 
kultura?
Irena: Potrebujemo dobro ORGA
NIZACIJO KULTURNEGA
ŽIVLJENJA, saj se tu nahaja 
ključ za racionalizacijo finančnih 
sredstev namenjenih kulturi. Dober 
KULTURNI ANIMATOR, ki pr
venstveno obvlada delo na terenu, 
pa je zanesljiva pot do zagotovl
jenega uspeha kulturnih prireditev, 
da ne bomo več zatrjevali, češ v 
Kočevju ni kulturnih potreb. Prav 
gotovo so in prav gotovo jih 
moramo privzgajati že od malih 
nog, to je od družinske do šolske 
in do vzgoje preko kulture 
prostega časa. Zato dajmo pravo 
ceno ljudem, ki so sposobni izpol-
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* Kakšen naj bo pristop do kul
ture?
Irena: Pristop do kulture ne more 
biti birokratsko-formalističen po 
načelu: SAMO DA SE NEKAJ 
DELA! Da se OPRAVIČIJO IN 
PORABIJO SREDSTVA, KI PAČ 
OSTAJAJO ZA KULTURO. 
Potrebno je delati po občutku za 
ljudi, iz ljubezni do ljudi, iz volje 
do druženja in iz potrebe, da 
doprineseš k svetu, življenju nekaj 
novega, boljšega, nekaj kar lahko 
deliš z drugimi, ker v osami ne 
funkcionira.

* Na kakšen način se kultura in 
politika danes prepletata?
Irena: Smo priča ne le gospo
darski, družbeni in kulturni krizi, 
temveč tudi krizi prebujanja 
množične osveščenosti. Narodni 
obstoj, ki ga je doslej lahko 
znatno vzdrževalo le leposlovno 
prizadevanje, je vse bolj odvisen 
od mnogo večje pristnosti kulture, 
čeprav se zdi, da je le-ta v zatišju. 
Pa to ni res, saj o tem pričajo 
ostali kulturniki, ki so svojo ust
varjalnost prepletli s politiko. 
Čeprav je to huda preizkušnja, saj 
vemo, da umazane igre, ki pa niso 
vsakomur lastne, večno botrujejo 
politiki. *

* Gre pa še za nekaj drugega, 
širšega kot je narodov obstoj, gre 
za človekov obstoj nasploh...
Irena: Smo priča času, ki
neopazno, vendar hitro postaja 
drugačen in v katerem se človek 
odziva na poseben način. Po eni 
strani se obnaša pasivno, ker ga 
sleherni korak v materialnem 
napredku tega sveta navdaja s 
slutnjo splošne katastrofe. Spričo 
groze zakonitosti, ki vladajo 
slepim naključjem, zgublja zau
panje v učinkovitost družbenih in 
političnih ukrepov in pričenja 
izkati bogastvo psihičnega življenja, 
pri čemer je seveda izpostavljen 
možnosti številnih zlorab.
* Marsikdo pa išče izkustva sam

in ni vež voljan slepo verjeti 
izkustvom preteklih izročil.
Irena: na tihem se zavedamo, da 
družba koristnost in dosežke, ki 
gredo na račun omejevanja oseb
nosti, nagrajuje, vendar njeni ide
ali samo delno pomagajo pri 
poganjanju korenin v svetu, ne 
morejo pa nas voditi pri razvi
janju tiste širše zavesti, ki utrjuje 
našo psihično eksistenco. To nal
ogo lahko opravi le kultura, poli
tika pa le, če je v njeni službi.!?

* Današnji čas je preizkušnja 
človeške zrelosti.
Irena: zato aktualizira vse prej 
kot nemega, pri strani stoječega 
opazovalca. Zahteva naravnost 
njegov angažma. In zato so še 
toliko bolj pomembne tiste sub
tilne duše, ki znajo prisluhniti 
drugačnosti, znajo tolerirati ra
zlične pristope in znajo zmagovati 
v tekmi boja različnih mnenj in 
prepričanj na ta način, da nad
gradijo sami sebe, namesto da 
obupajo v mržnji do naspro- 
timislečega.

* V tem kontekstu naj pripom
nim, da me ne motijo različne 
strankarske pripadnosti.
Irena: Vem, da so za razvoj
pomembni le ljudje, LJUDJE 
širokega profila, LJUDJE VE
LIKEGA SRCA IN ODPRTE 
GLAVE! Takšni bi morali biti 
politiki, župani, svetniki. Ljudje 
z dušo in lastnim mišljenjem, ne 
le z lastnimi interesi. Čeprav te 
besede zvenijo morda preroško, 
pa je vendarle pomembno 
razmišljati o tem prav v 
današnjem času, zrelem tako za 
osveščanje kot tudi za razne 
'lumparije’. zato je nujno 
potrebna vsakršna pozitivna 
angažiranost vsakega
posameznika!

* Prisotno je tudi šablonsko 
opredeljevanje družbenega doga
janja oz. delitev na privržence 
in sovražnike...

VAŠ INTERVJU!

Irena: ...prav po načelu :
KDOR NI Z NAMI, JE PROTI 
NAM. To nas bo še drago stalo, 
saj taka miselnost ne pripelje 
drugam kot v slabo počutje. Tak 
pristop je ne le rušilen, temveč
tudi samouničevalen. Dvakrat 
zmaga, kdor ob zmagi premaga 
še sebe, je stara modra misel, ki 
jo ljudska modrost različnih naro
dov izraža na razne nažine. Kaj
hočem povedati s tem? Da
človek težje obračunava s samim 
seboj kot s katerimkoli zunanjim 
sovražnikom.Bojevniki moralnih 
vrednot se po zmagi kaj hitro 
sprijaznijo z bolj praktično 
KRIVIČNOSTJO in z bolj 
udobno ali celo koristno LAŽJO.

* Treba je pač osveščeno nadzi
rati te stvari in potemtakem se 
ni česa bati...
Irena: ...čas je pač takšen, da ni 
kulture brez politike in kakšna 
naj bi bila politika brez kulture. 
Grozljiva, o tem priča pretekla 
in sodobna zgodovina in na tem 
mestu je treba razlikovati dvojen 
značaj, ki je v slovenščini lepo 
opredeljen z dvema izrazoma: 
BODOČNOST IN PRIHOD
NOST.

* Iskanje identitete naroda in 
posameznika je bolj zahtevno, 
kot se kaže na prvi pogled...
Irena: Če samo zremo v
bodočnost, ne da bi jo razlikovali 
od prihodnosti, potem zanesljivo 
ne bomo zrli v oči PRIHOD
NOSTI. Iščoč identiteto, jo 
iščemo v narodu, državi, vendar 
je naš dom ves svet, celoten 
kozmos. Treba bo poskrbeti za 
nas same na en sam način, PA 
NE Z OROŽJEM, S
PAMETJO: da poskrbimo za
ZEMLJO, za NARAVO, v 
katero smo vpeti, čeprav bi si 
marsikdonasvoj način najraje pri
lastil pravico, da se proglasi za 
miniaturnega boga na zemlji, in 
jo pri tem neusmiljeno uničuje...

Darja D. Hafnar
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(UO®®® Canon oiiuetii ^
Hiter in kvaliteten servis - prodajo- 
fotokopirnih strojev in potrošnega 
materiala RICOH, CANON IN OLIVETTI za 
ribniško - kočevsko področje Vam nudi

to-, biro*?
d .o .o .mmm

teilfax 789-239

I PODJETJE ZA TRGOVINO
IN POSLOVNI INŽENIRING

KOČEVJE, ROŽNA UL. 39, TEL.:853-041,853-306, FAX 853-410

ODKUPUJEMO HLODOVINO 
IGLAVCEV IN LISTAVCEV, DRVA, 

GOLI TER CELULOZNI LES
PRODAJANO KLASIČNI IN LAMELNI HRASTOV PARKET 

PO ZELO UGODNIH CENAH

V INFORMACIJE NA TEL.: 853-306, 853-645 J

picerija 
HHrLEKIN

"QPe0j!ikai!.4j,ihjiP
♦ raznovrstne pizzeiz krušne Peči z dodatki
♦ Špizza pizza HRrLEKIN pizza relika,

Bend ugodna

♦ naročila na kuhar Rotertto po tel: 851-533
Odprto: od ponedeljka do četrtka od 9. do 22. ure, ob petkih do 23. ure, ob 

sobotah in nedeljah od 12. do 22. ure.

cesto <>'
rV,3)0 Ribnica

061/860-3^

ugodna
prednovoletna 
ponudba 
gorskih koles
• brez opreme 21.600
• z opremo 26.890
servis in rezervni deli 
za TOMOS, servis 
zimske športne 
\opreme

Servis in trgovinu i
odprta vsak dan Sv i 
pa 12. do 19. ure 1' I

r

IFoToH^
CORENJskA C. 6 
61 J10 RibNicA 
TfI. 860-569

C enienp ctrnnkc obveščamo,
bo \ čaiU

OD 15.12.94 - 15.1.95

BOŽIČNO NOVOLETNI 
10% POPUST

Popust velja za vse usluge;

FOTOGRAFIJE VAM IZDELAMO 
V ENI URI !

Ždimo Vam Deset “Božič 
srečno in uspešno 9{pvo teto 95

K_______ ___________ J

STORITVENO PODJETJE

^ftrofesional d. o.o.
Marjan Zlodej

Podgorska 4 Koör.jie oelavnice Reška 25(novil Itas. tel 854-331
• vzdrževanje vseh vrst industrijskih strojev (stružnice, preše, 
škarje, vjstovn1 žerjavi)
• servis bele tehnike, malih gospodinjskih aparatov in 
električnega ročnega orodja

j • servis batnih kompresorjev Trudbenik in Ceccato-Kozama
• servis in prodaja vijačnih in batnih kompresorjev ter 
medicinskih brezoljnih kompresorjev - zagotovljeni rezervni deli
• dodatna oprema in razna pnevmatska orodja
• tlačne sklopke (stikala) od 80 DEM dalje

Delovni čas od 8. do 15. ure.

DOVOIJ JE, DA ZADRGETATE V 
TELEFONSKO SLUŠALKO...

in za prehod iz trdega na tekoče gorivo bomo poskrbeli v enem 
dnevu brez prekinitve ogrevanja. Dovolj je, če ob sveči zavrtite tel. 
številko 855-130 ali 06 09 617 506. Prišli bomo in poskrbeli za 
dotrajano električno napeljavo in naprave.
=> prodaja in montaža toplotne tehnike
=> vse vrste installacij
=5 pooblaščeni servis oljnih goničev Libelo, Joanes itd. 

krmilne regulacije First 
električnega orodja 
varilnih aparatov

=5 varčevalna tehnika in prihranek pri prometnem davku

vec čat te fofda, ntidet
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Koncert

PESMI NOVE DOBE

2.12.1994 sta gostovala v Kočevju v Šeškovem domu Shirli Roden 
in John Christian iz Londona.
V Sloveniji gostujeta že cel mesec in imeli smo srečo, 
da smo ju lahko slišali tudi v Kočevju. Glasba, ki jo 
ustvarjata Shirli in John, odseva njuno odločitev, da 
kreneta po poti notranjega zavedanja in globokega 
sočutja do našega planeta zemlje in vsega živega, kar ji 
pripada. V nas želita prebuditi zavest, da le brezpogojna 
ljubezen do nasše matere zemlje, do vsega živega, kar 
je na njej, do nas samih, lahko privede do uresničitve 
nove, vodnarjeve dobe (new age). Mirno ju lahko 
imenujemo državljana planeta zemlje in ambasadorja 
miru v svetu.Najraje pojeta mladim, ker se zavedata, da 
na mladih svet stoji. Njuna glasba nas pomirja, prebuja, 
uči živeti ljubezni do sebe (DUH V MENI), do sočloveka 
(NIKOLI NISEM SAMA, SRCE O PRAVEM ČASU...), 
do narave (VODA, MILOSTNA VODA; DOTIKAM SE 
ZEMUE; ČUDEŽ DREVES...), do živali (PESEM O 
KITIH, O PTICAH; BIZON NAM PRINAŠA MIR...). 
Kako prav imata, da ljubita otroke, sta dokazala tudi v 
Kočevju. 150 otrok je ves čas koncerta sodelovalo z 
njima in uživalo v njuni glasbi. Med dvorano in odrom 
je vladala čudovita harmonija, tako, da je vsak 
poslušalec pripomogel k lepemu vrhunskemu večeru. 
Skratka, večer v Šeškovem domu je bil poln ljubezni, 
kar je bil tudi prepotreben namen tega koncerta, kajti 
zavedajmo se, da živimo v času preporoda, kjer se 
bojujeta dobro in zlo.

ŠULER ERNA

Ribniški vrtec

SLOVO OD JESENI
Otroci ribniškega vrtca so se od jeseni poslovili s 
prisrčno razstavo jesenskih sadežev.Doživljanje narave 
in povezanost z njo je tista vrednota, za katero so 
otroci v mestih prikrajšani. Doživeti jesen na vasi je 
eden veselejših doživetij celega leta. Zanimiva jesenska 
opravila, kot so ličkanje koruze, prešanje mošta in 
podobni opravki so posebej za otroke lepa doživetja, 
ki se jih spominjamo vse življenje.Tudi prizadevne 
vzgojiteljice ribniškega vrtca iz skupine JEŽKOV se 
tega zavedajo, saj se vse leto trudijo vzpostaviti 
otrokom stik z naravo z raznimi aktivnostmi.

Otroci se lahko pohvalijo s svojim vrtičkom, ki so ga 
spomladi s pomočjo staršev uredili in skrbeli zanj čez 
vse leto. Tako so na jesen lahko pobrali svoje 
pridelke.
Tudi izleti v naravo, ki jih otroci in vzgojiteljice 
pripravijo med letom, so za otroke posebno doživetje, 
še posebej, kadar se jim na teh izletih pridružimo tudi 
starši.Jesenska razstava SLOVO OD JESENI, ki so 
jo otroci pripravili, je prisrčno sporočilo o njihovem 
odnosu do narave.
Starše, ki imamo kdaj pomisleke, ali je vrtec samo 
nujno zlo ali tudi majčken del otrokovega doma, take 
razstave prepričajo, da je odgovor za zgoraj postavljene 
pomisleke odvisen samo od vzgojiteljic, njihovega 
odnosa do dela, ki ga opravljajo, in za to zelo
potrebne ljubezni do otrok.

Helena Rosa

OTVORITEV DVORANE
V petek,9. decembra 1994, je bila ob 20.uri v centru 
Ideal v Ribnici svačana otvoritev obnovljene dvorane s 
koncertom Slovenskega okteta. Prireditev je bila 
posvečena 150. obletnici rojstva jezikoslovca patra 
Stanislava Skrabca.
Program se je začel z eminentnimi govorniki. Najprej je 
spregovoril ribniški župan g. France Mihelič, za njim 
pa še dr. Jože Toporišič in pater Niko Žvokelj. Vsi 
govorniki so izrazili globoko spoštovanje do dela patra 
Stanislava Škrabca. Dr. Toporišič je v grobem orisal 
Škrabčev pomen za celoten slovenski jezik, hkrati pa se 
je zahvalil p. Žvoklju za njegove zasluge ob izidu 
Škrabčevih jezikoslovnih del.
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=> vsak petek, soboto, 
nedeljo odojek na žaru! 

=> po naročilu tudi med 
tednom - spečemo tudi 

, jagenjčka!!
POPESTRITE SI 

BOŽIČ IN
IV* NOVO LETO

Z JEDMI NA ŽARU!!!
Gornik • odprto vsak dan od 12.00 do

Jože.žimorice 21 24.00, ob sredah zaprto

' gostišče •PRft't’LMtä'KQ

zrezek v lovski omaki z brusnicami, lovska pečenka) 
telečji in puranji zrezzek ^jurčki ler ostali zrezki, žabji E 
prašniki, muckalica;
ribje jedi (postrvi na več načinov,girice, kalamari, morsk =

mm TO LOČILU: slavnostna kosila in večerje, lovskt
golaž, pečeni kozlički, jančki...

Vsmp SOTOTO _ .
'DOMČT, žgm&T, imo- 

\Qdprto od 10. do 24, hrano strežemo do 22. ure. Ponedeljek zaprto/

TRAVNIK 74, LOŠKI POTOK, TEL.:867-031 g

VABUENI NA T ples
NOVOLETNI PLES 1 vsak

I. JANUARJA L
1995 n N

konec tedna 

od 21. do 2. ure

Žaga 
Predelava 

in obdelava lesa

Blate 12 
Dolenja vas

ZOBEC
ty°n:

11864-070 
/864-071

i ■I
-071

ODKUP Vv

‘TXQOVl'NA TZO 18-20, KOČEVJE

RQV0I
Prodija zlatega in srebrnega nakita 

preko posebne vitrine - vrtljivega 
displaya -po zelo ugodnih cenah. 

Pričakujemo vas!

Delovni čas: HOH
ST0P od 8.00 do 19°° Tel. 853 025

ItSKTSIKÄ

Gorenjska c. 35 a, Ribnica 
tel.:061/861-335, 860-593

. avtomehanike storitve na vozilih 
VW-golf in
avloeleklriena dela na vseh kpih 
vozil in kmelijske mehanizacije 

. ureditev tehničnega pregleda 

. brezplačna meiyava olja 
• možnost plačila na dva Čeha

V^CBOD ®

18
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STROJNI KROŽKI
Tuji zgledi kažejo, da je v največji meri moč znižati stroške 
mehanizacije. V naših naravnih pogojih je dejansko obseg rabe 
kmetijske mehanizacije moč povečati le z medsebojnim 
sodelovanjem kmetov pri rabi kmetijskih strojev oz. z 
najemom uslug strojnih storitev.
Poznamo več oblik sodelovanja pri uporabi strojev. Pri vseh 
oblikah je v ospredju
- prizadevanje za znižanje stroškov
- povečanje kakovosti dela
- varovanje okolja
- popolno mehaniziranje tudi majhnih kmetij
- razbremenitev kmečke družine
- socialna pomoč
S.K. je organizirana oblika MEDSOSEDSKE pomoči. Je 
prostovoljno združenje kmetov nekega območja na društveni 
osnovi. Člani krožka ponudijo proste zmogljivosti strojev, ki 
jih uporabljajo na svoji kmetiji, drugim članom. Lastnik stroja 
tudi z njim dela, za kar dobi plačilo po cenah, ki pokrijejo 
stroške uporabe strojev in so predhodno dogovorjene. Krožek 
je namenjen le informiranju članov o POTREBAH in 
PROSTIH zmogljivostih oz. usklajevanju sodelovanja med 
naročniki in ponudniki. To delo opravlja vodja krožka, ki ga 
krožek (člani) tudi delno (ali pa popolno) zaposli.
KORISTNOST RAZVOJA STROJNIH KROŽKOV
- povečanje rabe in s tem zmanjševanje stroškov
- stroji so bolje izkoriščeni in s tem zmanjšujejo stroške 
porabe
- številne kmetije si tako zagotovijo strojne storitve s sodobno 
mehanizacijo, ki si jo sami ali ne morejo nabaviti ali pa bi 
bila nabava povsem neracionalna
- poveča se tudi kakovost del, saj se z pogostejšo rabo 
povečajo tudi kmetove izkušnje in znanje. Za posamezna dela 
se zelo dobro uporabijo in jih opravijo hitro in zanesljivo
- člani sodelujejo tudi na drugih področjih, predvsem si 
pomagajo v primeru bolezni, nesreč itn.
Poleg naravnih in družbeno gospodarskih pogojev (veliko 
kmetij, proizvodne usmeritve) je pogoj za nastanek strojnih 
krožkov predvsem pripravljenost za sodelovanje, temelji pa na 
osnovnih zadružnih načelih - vzajemnost in solidarnost. Poleg 
tega je nujna primerna mera zaupanja, tolerantnost in 
zanesljivost. Tehnična pomoč pri ustanavljanju strojnih krožkov 
nudi KMETIJSKA SVETOVALNA SLUŽBA SLOVRENIJE. 
Obrnete se lahko na našo enoto v Ribnici, Šeškova 15, tel. 
861-927, ali neposredno na Kmetijski zavod Ljubljana, 
Gubčeva 15, 68000 Novo mesto, tel. /068/ 321 193 ( M. 
Dolenšek)

Kmetijska svetovalna služba, Irena Šilc, ing. kmet.

r
Urcjooina
Klarič Nada s.p. , Ljubljanska 5, Kočevje

"\

m
Slaščice, kruh in pecivo proizvajalcev 

HRAM, ŽITO IN DOBREPOLJE 
Delikatese

SALAME Z DOMAČIM SUŠENJEM

V

Alkoholne in brezalkoholne pijače 
Prodaja na bančno kartico 

Odprto tudi ob nedeljah od 8. do 11. ure
‘UeseC 'Božič in srečno 9{pvo [eto!

%

jj Pobuda

«KAKO DO HARMONIKE?
J»

IS
J7jg>Tudi v še tako krutih in težkih časih, ki jih kdaj pa jj 

jj kdaj vsak izmed nas preživlja, je zrno dobrega in 
J? včasih prav dragocenega za oblikovanje posameznikove J? 
*2osebnosti. Misli, da prav težko življenje izkleše^? 
jj dobrega človeka, se marsikdo pridružuje. jy
JjMed nami živi mnogo dobrih ljudi. Takšnih injjr 

takšnih. In med nami živi tudi dober fantič, ki gaJJ 
*5 življenje ni ravno v vato zavijalo. Kljub temu pa je *5 

ohranil veselje do življenjskih radosti, ki jih znajojj 
jj najbolj iskreno doživeti in tudi pokazati prav otroci, jj 
JJIn ta fant je pokazal ljubezen do igranja harmonike.,^ 
JJ Takšno, ki bi bila ravno prava, 80 basna, da biJJ 
•9 se z njo lahko izobraževal tudi v glasbeni šoli.^? 
jj Seveda si fantič sprva niti v sanjah ni upal pomisliti, jj 
jljda se mu bo ta velika želja izpolnila. Že sama^ 
JJ šolnina v glasbeni šoli je bila zanj skoraj JJ 
JJ nepremostljiva ovira. Pa so se našli dobri ljudje medÄ 
^nami in mu omogočili obiskovanje glasbene šole.’S 
jj Zdaj pa se je pojavil tu še en velik problem. Kakojj 
JJ priti do harmonike? JJ
JJSe bo med nami tudi tokrat našel tisti, ki ta, zaJJ 

fantiča neskončno ljub predmet, ima, pa ga sam ne^ 
jj potrebuje več? Ga bo prav taisti človek pripravljen jjjj 
jj odstopiti ali prodati za simbolično ceno? Če ste tajj 
JJ človek morda Vi ali pa kak vaš znanec, sorodnik JJ 
JJ ali prijatelj, pokličite na ribniško socialno službo ali JJ 
jj?pa kar na naše uredništvo. J?

JJJJJJ£JJJJJJJJJJJJJJJJJJ,&JJJJJJ£JJJJJJ,&JJJJJJJJJJ

^Kočevski prednovoletni program A ^
j/

it SAMO SANJE SO 'ČTT7. « 
^PREMALO IMS J
»If» Občina Kočevje je tudi letos pripravila božično “$;■ 
<^= novoletni program za otroke in odrasle pod nazivom °H° 

SAMO SANJE SO PREMALO, ki se bo začel z^. 
oH„ brezplačnim božičnim koncertom NEW SWING 
^ QARTET-a v cerkvi Sv. Jerneja v soboto, 17. 
m decembra ob 20. uri. Za odrasle so 20. 12. ^ 

pripravili še monodramo DOSJE ter večer z ^ 
Jr IRENO VRČKOVNIK in MIRANOM ČANAKOmJT 
fjj 28.12., oboje ob 20. uri v Šeškovem domu, vstopnice J 

pa so naprodaj po 500 oz. 700 SIT v Nami.
^Otroci bodo na svoj račun prišlil9. in 21. decembra0^ 
'§f> med 9.30 in 10.30 dopoldne v Šeškovem domu z 
'ff0 lutkovno predstavo oz. čarovnijami, prav tam pa bo °§š|° 
^>27. 12. ob 16. uri strašil tudi strahec PLUFF. ^ 
o||o Božiček se bo na mestni ploščadi pojavljal 20., 22., ^ 
^23., 26., 29. in 30. 12. ob 16. uri, če le ne bo .M. 
^prehudega snežnega meteža, ki bi ga lahko zadržal^ 
£ kje med potjo. ^

********************
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IMATE 
ŠIROKA 
STOPALA IN 
VAS VSI 
ČEVLJI 
STISKAJO? 
IMATE 
ENO NOGO 
KRAJŠO? TZO 1, Kočevje 

tel. 851-056

KUPILI STE 
SI USNJENE 

ČEVLJE 
IN JIH 

ŽELITE 
TAKOJ 

ZAŠČITITI - 
TODA KAKO 

IN KJE?

• V trgovini ŠTERK vam prilagodimo čevlje 
obliki vaših stopal ali dolžini vaše noge - za 
pri nas kupljene čevlje celo BREZPLAČNO!

• V trgovini ŠTERK vam zaščitimo usnjene 
čevlje (naredimo“templanc”) za pri nas 
kupljene čevlje za POLOVIČNO CENO

• nudimo najboljša zaščitna sredstva za usnje!

♦ NOVOLETNA PONUDBA:
♦ NOVOLETNI SALONARJI, TORBICE, 

USNJENI PASOVI
♦ ANTIREVMATIČNI COPATI, TOPLE 

Hlg} BOMBAŽNE HLAČNE 
Šibij NOGAVICE

r Onyx d.o.o., rozmcmova 1, ljubljana 

Domofoni,
VIDEODOMOFONI 
VIDEO NADZORI,
ALARMNI SISTEMI

Izdelava vseh vrst elektroinstalacij,
POPRAVILA, ADAPTACIJE IN STOPNlŠČNI 
AVTOMATI
Profesionalna razsvetljava za poslovne

PROSTORE, OBJEKTE, FASADE, SVETLOBNI PANOJI

Zagotovljeni dobavni roki, garancija

IN REDNI SERVIS

Citron}
.VIDEO

Onyx - vaš partner v odločilnih trenutkih 
POKLIČITE 061/451-465, 323-520

f TESARSTVO IN GRADBENA DELA \ 
DOLENJA VAS

Doma;
Lončarska 56 Obrtniška ul.
61331 Dolenja vas 61331 Dolenja vas
Tel., Fax: 061/864-149 Tel.:061/864-810

IZDELUJEMO
lesene konstrukcije streh, brunaric, igral,.

Po konkurenčnih cenah nudimo;
♦ vse vrste kritin
♦ premaze za les
♦ krovna in kleparska dela
♦ lesne obloge

TRADICIJA IM KAKOVOST

m
PftEWOO

PRODAJA VOZIL 
IN REZERVNIH DELOV

DAEWOO-MITSUBISHI

Al
MITSUBISHI
MOTORS

H.O.R.D d.o.o.
Kolodvorska 16, Kočevje, tel/fax: 851-384

UGODNO V MESECU DECEMBRU
8% popusta za vozila DAEWOO 

in
2% popusta za vozila MITSUBISCHI

DAEWOO BASE 5 vrat 17.748 DEM
DAEWOO GSI 5 vrat 20.237 DEM 
MITSUBISCHI COLT 1.3i GL 24.188 -2%

Nudimo tudi rabljene rezervne dele za 
avtomobile in vršimo avtomehanične in

20
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POROKA KOT SE SIKA

V soboto, 10.12.1994, se je pred ribniško poročno 
dvorano ob 15.30 zbralo precej ljudi, med njimi v 
glavnem prijatelji in znanci mladoporočencev. Imeli 
pa so tudi kaj videti. Sama nevesta, ALENKA 
SELAN, por. TANKO, je kot nevesta naravnost 
blestela. Zablesteli pa so tudi učenci 4. b razreda 
ribniške osnovne šole, ki so prišli svoji tovarišici v 
grad s pesmijo in toplimi željami zaželeti srečo. Tudi 
ribniški mešani zbor se je pred in v dvorani poslovil 
od njenega samskega stanu s pesmijo na ustih.
Da pa ni od muh, je dokazal mladenkin ženin, saj 
je svojo nevesto ponesel čez prag poročne dvorane 
kar v naročju.

TRGOVINA^ SNCZIHKA
Žuža Kolmanič s.p.

Klinja vas 62, 61330 Kočevje
/cimponi l/l 1 277,50
detergent zo po/odo 1.5 1 254.40
detergent HlOJ 4 1 481.20
pro/ek AMOnCl 10 kg 2.268.80
njvor 1 1 508.40

^ teh: 857-315

V c K-CD
VIDpO CENTER 
KOČEVJE
VIDEOTEKA SP1LETIC V ‘NAMI”

NOVA PONUDBA: odprli smo PRVO izposojevalnico 
laserskih plošč v Kočevju (C-D- TEKO) v 
veleblagovnici NAMA
DOSEDANJA PONUDBA: video filmi na video 
kasetah za izposojo

presnemavanje video kaset 
snemanje z video kamero po naročilu 
izposojanje video playerjev 

IGRALNI APARATI: video igre za razvedrilo 
Na uslugo vsak dan od 9.-19., v soboto od 8.-13. J

ŽE DRUGA LETOŠNJA 
LEPOTICA IZ RIBNICE
Ribič Franc Kozina bo letošnje leto pomnil 
predvsem po trofeji, ki bo krasila njegov 
ribiški kotiček doma v Prigorici. 7. novembra 
je sredi dneva potegnil iz Ribnice za jezom 
v Zalužju 91 cm dolgo in 5,90 kg težko 
ščuko, ki se po merah skorajda ujema z 
lepotico, ki jo je tam blizu pred meseci ujel 
rakitniški kolega.

Ščuka je nasedla 15 cm silikonski ribici in se vdala po 
5 minutnem utrujanju. Franc je na svoj plen še posebej 
ponosen, ker je velikanko ujel na pošten, športen 
način, kar so sposobni le ribiči z dolgoletnimi 
izkušnjami. Dober ulov pa ni le sprotna sreča, temveč 
tudi posedica dobrega gospodarjenja z vodami, zato ni 
izključeno, da se v Ribnici skriva še nekaj podobnih 
lepotic.

foto TONI, tekst S. H.

DUH IN MESO
“Duh je močan, meso je šibko”
je dejal filozof, L  ------ —^
ko si je sezul čevlje.

21
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BOŽIČEK IN DEDEK MRAZ, 
KUPITE RAČUNALNIKE PRI NAS 
posebna novoletna ponudba

• u ni star 486 DLC/40
• unistar 486 DX/40
• unistar 486 DX2/66
• unistar 486 DX2/66V

119.990.00
139.990.00
159.990.00
209.990.00

Kvalitetetne in poceni računalnike dobite tudi z ugodnimi kreditnimi 
pogoji, dodatne ugodnosti nudimo učencem, dijakom in študentom.

IHA/K
več kot pričakujete 

Reška cesta 15, telefon 854 587

OPTIK
Janez Poznič

Vrvarska 3, 61 310 Ribnica 
tel.:061/860-367

Kvalitetne usluge za vse vrste domačih in uvoženih okvirjev - Vse vrste stekel 
NOV delovni čas: vsak dan razen sobote od 9.00 do 18.00,
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MALI OGLASI
Nudim instrukcije iz nemščine za vse stopnje.
Tel.: 860 108, med vikendom.

^STEROVA PONUDBA NEPREMIČNIN 
Seškova 50, 61,310 Ribnica, tel.:863-135, 863-362 
PRODAMO HIŠE:
• A117 Banja Loka(\l 1909m2)inožnost ribog.,konjereje
• A107 Ribnica-Gric(1500m2)nova, utečena obrt,prizidek-lokal
• A126 Dolnje Ložine(1059m2)IV faza,možna zamenjava za st.
• Alll Dolga vas(1100m2)IV. gr.f., okna, v L, dvokapnica
• A140 Nove Laze (1100m2),IV.gr.faza,CK.tel.okna,garaža
• A142 Predgrad(800m2) renovirana, v naselju, voda,el. 
PRODAMO ZAZIDLJIVE PARCELE:
• A100 Breg-Kočevje(7500m2), voda, el.,sega do Rinže
• A118 Dolnje Lozine(1200m2)grad.dov., novo nas., ugodno
• A127 Jurjevica-Kot (1960m2)voda, el.,tel., na koncu naselja
• A134 Soaražica(1479m2)voda, el., lok dovolj.
• A143 Predgrad (1900m2)gradbeno dovolj, voda,el.
KUPIMO ZAZIDLJIVE PARCELE ALI POSESTI
• na relaciji Ribnica-Vel. Lašče-Skofljica, večjih razsežnosti 
PRODAMO VIKENDE
• A123 Bločice (500m2)urejen z vso opr.,voda, el.,kom.
• A139 Planina pri Rakeku(4000m2)z vso opremo, garažo
• A129 V. Lašče-Naredi-(2893m2) nov, voda,el.,garaža
PRODAMO STANOVANJA
• A102 Kočevje, 3.sobno, 75 m2, CK, KTV, balkon, 2. nad.
• A106 Kočevje 1 sobno(40m2) CK, KTV, obnovljeno, 3. nad
• A121 Rakek dvosobno(64m2),pritličje, CK,delno opremljeno
• A133 Kočevje štirisobno(110m2),IV.nad.+nadg.,CK, KTV,tel
• A125 Ribnica dvosobno 58 m2, CK, KTV, balkon, 3 nad.
• A114 Ribnica,2.sobno,59 m2, CK, KTV, balkon, 3.nad. 
MENJAMO STANOVANJE
• dvosobno v Kočevju za manjšo hišo v okolici Ribnice
NAJAMEMO
• v Ribnici gars, 1, 2., ali 3 sobna stanovanja

posredovanje pri prodaji, 
nakupu, menjavi in najemu 

nepremičnin

Šeškova 50, 61 310 Ribnica, tel.:863-135, 863-362

ALI
• Imate neustrezen, premajhen, prevelik 
ali neizkoriščen bivalni prostor?
• Bi ga radi najeli, kupili prodali ali 
dali v najem in s tem rešili svoj in 
problem drugih?
• Ste v časovni stiski zaradi 
oddaljenosti?
• Ste nezadovoljni ali celo obupani nad 
dejansko situacijo in bi rajši uživali 
življenje?
• Želite nekaj spremeniti?
ZAKAJ PA NE?
• Pogovorili se bomo in svetovali kako
• Pomagali vam bomo najti ustrezen

prostor ali ustrezno stranko!
• Mogoče bomo skupaj rešili vaš 
problem!
ZAGOTAVLJAMO VAM:
• anonimnost pri oglaševanju in 
diskretnost pri delu
• brezplačne usluge in najnižje 
provizije ob realizaciji
• pripravo vse potrebne 
dokumentacije za izpeljavo posla 
NUDIMO VAM
notranjo ureditev prostorov -iz 
starega nov prasotor!

ZAHVALA
ob nenadni smrti

JULIJANE in LUDVIKA MIHELIČA
iz Prigorice

se iskreno zahvaljujemo sorodnikom za njihovo 
nesebično pomoč, posebej še Francetu in Matjažu, 
prijateljem in znancem, ki so z nami sočustvovali, 
nam izrekli ustna in pisna sožalja ter darovali cvetje 
in sveče.
Zahvala zdravstvenemu osebju in policiji in kolektivu 
Inles-a iz Dolenje vasi za podarjeni venec.
Hvala g. župniku za opravljeni pogrebni obred, 
cerkvenemu zboru in pevskemu zboru Lončar iz 
Dolenje vasi.
Zahvala velja tudi vsem, ki so nam v teh težkih dneh 
nudili morajno pomoč in nam bili v uteho ter ju v 
tako velikem številu pospremili na njuni zadnji poti.

družina Mihelič

MON d.o.o. Ribnica v stečaju
po sklepu temeljnega sodišča vLjubljani, Enota v Ljubljani, 
opr.št. St 40/94 z dne 17.11. 1994

OBJAVLJA JAVNO DRAŽBO 
za prodajo naslednjih dolžnikovih stvari:
-osebni računalnik PC 286, 1.1991 v okvari 
- tiskalnik EPSON, 1. 91 (v okvari)
-telefon Iskra, 1. 1994 
-pisalna miza
Izklicna cena znaša 500 DEM.
Na javni dražbi lahko sodelujejo domače fizične in pravne 
osebe oz. njihovi pooblaščenci, ki najpozneje do 16.12.1994 
predložijo potrdilo o plačilu varščine v višini 10% izklicne 
cene v tol. protivrednosti po srednjem tečaju Banke Slovenije 
na dan plačila na ŽR dolžnika št. 50310-690-10189, 
pooblastilo oz. overjen izpisek iz sodnega registra. Vsa 
oprema je predmet prodaje po sistemu videno-kupljeno. 
Prometni davek plača kupec. Kupnino mora kupec plačati 
takoj. Po plačilu kupnine stečajni upravitelj kupcu izroči 
plačane premičnine. Kupcu, ki uspe, se varščina všteje, 
ostalim pa vrne v roku treh dni brez obresti. Javna dražba 
bo 17.12. 1994 ob 10. uri v Ribnici, Šeškova 64 (L 
nadstropje)...

DROGERIJA
KOLODVORSKA 9* 
61310 RIBNICA 
Telefon 061/S61-79I

Drogerija M se zahvaljuje svojim strankam za zaupanje 
in se priporoča za obisk tudi v prihajajočem letu. 

VESEL BOŽIČ IM SREČNO MOVO LETO 1995!

HONEY MOON
MODI&TIN
NAMA Kočevje
61330 Kočevje, SLOVENIJA
Tel.: 061/833-233 

Nudimo vam:

• izdelovanje in posojanje poročnih oblek, ki jih prilagodimo stranki
• posojanje oblek za maturo, obhajilo, birmo in ostale svečane 
priložnosti
• rokavice, konfeti, tančice

Del čas: od 11. do 18. ure, sobota od9. do 12. ure 
Sedež: Novi trg 1, Novo mesto, tel. 068/324-222 in 323-169(doma)

23
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POSEBNA PONUDBA
Cinquecento 900 i.e. 
Panda 1.0 CLX 
Panda 4x4 
Uno 1.0 i.e.
Uno 1.0. i.e.S 
Scioneri Uno 1.1 
Punto 55 S 
Punto 60 S 
lipo 1.4. i.e. S 
lipo 1.7 
Ti 
Til 
Til 
Ti|
Scioneri Tipo 1.6 SX 
TempraDS1.9 
Tempra 2.0 i.e. SW 
Tempra1.4SX 
Tempra 4x4 
Croma 2.016V

12.200.-
12.990. -
17.990. - 
13.650.- 
14.950.- 
15.1(

19.450. - 
20.500.-
20.500. -
21.450. - 
24.000.-
24.500. -

27.990.-
28.500. -

ENOLETNA
GARANCIJA

STARO ZA 
NOVO

LEASING,
KREDITI

n

a*P%vt
TAKOJŠNJA DOBAVA

Alfa Romeo 145 20.000.-

iTWSPäRK
I6vftirtx)

öd

L

Alfa Romeo 331.7 i.e.16v oa.!#y
Alfa Romeo 331.716v 
Alfa Romeo 1551.8 
Alfa Romeo 164 2.0 
Alfa Romeo 164 TD Super Nuova 
Alfa Romeo 164 2.5 6v Super Nuova 
Lancia Y101.1 ^
Lancia Thema 2.016v . W,C
Lancia Delta < ^
Lancia Thema 16v Tuifeo 

alpe avto d.o.o., 61000 Ljubljana, Dunajska 85

25.000. -
21.000. -

23.500. -
39.500. -
51.000. -
56.000. -
16.500. - 
28.490.- 
23.190.-

tel. 061-168-62-23, 061-168-62-63 fax. 061-349-037 J
Oivala za zaupanje, 

vesele božične praznike 
in srečno novo leto 

1995!

* •K* -Ki*

Ir*
*-'?o
?r* 

1r* 

?r* 

7r* 

?r* 

^r* 

?r* 

r*
— ^ 'o
• r? 
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':r* 

^r< 

?r* 

?r< 

?r*

♦ Obiščite nas v OVEJUL-u,
♦ kjer vas caka pestra ponudba i 

novoletnega programa 
zenskih, in moških oblačil

: .

ir t

Del. čas v Sodražici: od. pon. do petka od 7.30 
sobota 8.00 -13.00

cPli1

(DSqK!
15.30 Del. čas v Ribnici: od. pon. do petka od 8.00 -12.00 

od 16.00 -19.00, sobota od 8.00 -12.00

'Jz* -jz* -jz* •jz.-*
r*7r*7r*?r*7r*7r*7r*7r*?r*?ro*7r*7r*7r*7ro*?r*?r^r?7r*7Y?7r*7r*7r*7r*?r^r*?r^r*?r*?r*

24



št. 90 SöfU CK &l€ĆH0> tßfo! SPOR

IMLES NE ZDRZl 
DO KONCA
Rokometaši ribniškega Inlesa v 
zadnjih dveh kolih niso uspeli priti 
do novih točk in ostajajo po 14. 
krogih na vsega 6. točkah, kar jih 
uvršča na zadnje mesto na lestvici. 
V Dobovi so doživeli poraz proti 
tamkajšnjem AFP z 23:17, uspešno 
pa so se kosali z njimi le do 
rezultata 7:7. Borbeni Lesar je 
dosegel kar 8 golov, vendar je bilo 
to ob 18 uspešnih obrambah 
tamkajšnjega golmana premalo, da bi 
ostali do konca enakovreden 
nasprotnik. Podobno se je ponovilo 
teden kasneje doma proti 
Kodeljevem, kjer so bili domači 
fantje drugouvrščenim na lestvici kos

le prvi polčas. Proti koncu jim je 
zmanjkalo moči in idej za zmago, 
pred še vedno številnim občinstvom 
pa so utrpeli poraz z 16:23. Za 
obstanek v ligi bo še letos, 
predvsem pa po novem letu, Inles 
potreboval več športne sreče.

KOČEVKE 
ENAKOVREDNO LE 
NA ZAČETKU
Brez točk so v decemberskih krogih 
ostala tudi kočevska dekleta. 
Vodeča Krim Elekta se ni dala 
presenetiti in je Kočevke brez 
Hrvatice Olivere Oraz odpravila s 
solidno zmago (29:19). Kočevke so 
bile podobno kot ribniški kolegi v 
naslednjem krogu enakopraven

nasprotnik Mlinotestu le prvi polčas 
do rezultata 10:10, v 18 minuti pa 
se je z dvominutno izključitvijo 
Orazove in Gustinove začel slab 
konec za Kočevke, ki se je odrazil 
v rezultatu 22:28.

ODBOJKARICE ŠE 
BREZ TOČKE
Odbojkarice LIK Tihe se nikakor ne 
morejo dokopati do prvih točk, 
čeprav je za njimi že 9 krogov. 
Tokrat so potegnile krajšo (1:3) 
najprej proti HIT- Kazinoju, potem 
pa še 3:0 proti TPV Novo mesto. 
Tudi odbojkarice bi še letos nujno 
potrebovale nekaj točk za bolj 
samozavesten štart v novo leto.

PRVI NASLOV PRVAKA DOLENJI VASI
Končalo se je ribniško občinsko 
prvenstvo v malem nogometu. Prvo 
mesto je osvojila ekipa KMN Grafit 
iz Dolenje vasi ter tako prinesla prvi 
naslov v ta kraj, kar je bila že 
dolgoletna želja tamkajšnjih no
gometašev. Z upešnim zaključkom 
nogometne sezone so kronali tudi 
napore pri ureditvi igrišča, razsvetl
jave in organizacije nogometnega 
maratona. Drugo mesto je osvojila 
ekipa AC Prestige, tretje pa Oaza 
iz Ribnice.
Igralci KMN Grafit proslavljajo prvi naslov 
prvaka skupaj s sponzorjem, direktorjem 
Grafita d.o.o. Milanom Henigmanom, po 
zmagi s 4:1 proti največjemu rivalu, AC 
Prestigu.

KONČNA LESTVICA ONL RIBNICA

L GRAFIT 51

2. AC PRESTIGE 46

3. MALIBU 37

4. DIVJI JEZDECI 31

5. G. KAPROL 27

6. BIBA T MARKET 23

7. TRGOVINA SAN 17

8. VELIKE LAŠČE 17

9. TP JURJEVIČA 9

10. BIFE UREDU 7

Frizershi in prodajni 
salon.Trg 25. maja S. 
Sodražica

R0V0: pro 
proti ma; 

priporo

Angelika
asnih Konic.

rasi las 
rastrom.

I priporočamo. 
-600.

Celotna ponudba 
švicarskega proizvajalca ur 

po katalogu
Pestrost oblik, vrhunska kvaliteta, dostopne cene, 

možnost plačila na obroke 
Zimski poslovni čas: vsak dan od 8h do 18h, 

sobota od 7h do 13h, ponedeljek zaprto

suucitchn
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CESTA NA UGAR, tel./fax 861-740, 861-488 
Del. čas od 8.00 do 16.00

Cenjenim strankam in poslovnim partnerjem želimo vesele božične praznike ter
srečno vožnjo v novem letu 1995!

U

ugodne cene, ugodni nakupni pogoji, popust no gotovino 0
ogled vozil, hitro dobavo, vso zovorovonjo, zagotovljen servis in garancijo (6 let)

TOVORNI, T6R6NSKI IN OS6BNI PROGRRM NISSRN

□

D
0

NISSAN
0
D
0

DO NOV6GR l£TR IZJ6MNO 
UGODN€ C€N€ ZR 

MICRO 
T6R NOVI,

UGODN6JŠI KRCDITI ZR OSTRLR 
VOZILR

i---- 1 i---- 1 i---- 1 I---- I CZD [=) C=D CZ=) □=□ CZ3 CHD C=l C=1 CZ3 i—i [=] cm cm cm cm cD

.fTOKLCffllSWO
• avtoklepajska dela

za prodajo in montažo^, ««. 
naprav za elektronsko tik
zaščito proti rji

Ru/t Cvoder
MIKANMl FOtaOOM 

<&<■

BOH STAK, TODA NK LAKJAYtL

Matija Klun, Bukovica 6, tel. 860-111

4.

Vi
MORSKA 
KRAŠKA
SADNA V a

+16 VTSt piß sadne kupe, hamburgerji— ^
NOVO:

posredovanje pri nakupu in prodaji vozil
Clokal: 860-664 Jani Juvančič, Ortnek

BANDELJ
DAMJAN

POOBLAŠČENI SERVIS IN PRODAJALEC VOZIL

MAHOVNIK 2 
KOČEVJE

VOZILA NA ZALOGI 
♦VENTO 
♦ GOLF CL
« GOLF KARAVAN 1,8 ^
♦ PASSAT

• Avtomehanična dela
• Avtokleparska dela
• (miza CAR-O-LINER)
• Avtoličarska dela
• NON STOP vlečna služba

ob nakup.u vozila.v decembru novoletno darilo
fingen KOI 0 7 OPREMO

Qesele- AoHe-ne- p ta,zniA& in s te-čno vožnjo v
lolu /993/
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MELAMIN

Kemična tovarna 
Kočevje p.o. 

TRGOVINA NA DE
BELO IN DROBNO 

Tomšičeva 9. tel. 853-133, fax 853-344 
EKO AGROGEL 1 kg 1.300 SIT
MELALES -premaz in zaščita lesa 5 kg 1.600 SIT
MELLAK za ladijski pod: SIJAJ 4 kg 2.900 SIT

MAT 4 kg 3.050 SIT
MELALED hladilna tekočina 3 kg 540 SIT

5 kg 840 SIT
NOVOLETNA PONUDBA od 15.12. do 15. 1. 1995:
kuhinje BREST 13.20 ml na ogled v podjetju 
(gotovina 105.400 SIT, na 6 čekov 124.0001. USA 
(temna-20% popusti. BIANCA (hela-10% popusti 
NA ZALOGI: rač. omare, vgradni štedilniki, kuhinjska 
napa GR o5, pomivalno korito rost frei 120 cm
UGODNO: otroške trenirke, pižame 
majice
moške srajce dolg rokav 
nogavice 5 parov 
AKTUALNO: bunde 
otroške bunde 
snežke
gumijasti škornji nepodloženi 

podloženi

1.900 SIT 
850 SIT

1.100 SIT 
550 SIT 

7.200, SIT 
4.950 SIT
2.900 SIT 

1.290-1.400 SIT
3.300 SIT

EXKLUZIVNO: trenirke, teniška oblačila FRED PERRY
Del. čas: 9-12, 15-18, sobota 9-12

B N O V A
KOČEVJE d - o - o -

podjetje za gradbeništvo, trgovino in prevoze d.o.o.

vmi mmmmnvontmm- - “11V vpnmtmtu ituuo usnim
posumimo mo

______J
TZO 74, Kočevje, tel.851-369, 863-627, fax853-673

RAČUNALNIŠTVO 
IN ELEKTRONIKA
KOLODVORSKA 2, KOČEVJE 

*854-610, FAK 851-564
d.o.o.

S računalniki, tiskalniki in draga 
računalniška oprema 
S programi za podjetja in obrt 
□poslovno knjigovodski servis 
^ omrežja noveli

Ljubljanska c. 69 (Agroservis, GG) 
61 330 Kočevje, tel.: 061/ 854- 121

V NASI TRGOVINI VAM NUDIMO:

i)eiöt«iö(iÖH,ß()si

krvne televizorje1 [, Panasonic

POSEBNA PONUDBA:

štedilnik (2p+2e) 60 cm
58.476.00 SIT 

pralni stroj WA 604X
47.893.00 SIT 

^zamrzovalna skrinja 400 L,
60.432.00 SIT

NUDIMO VAM POSEBNE UGODNOSTI 
nakup na 6 in 12 čekov 
nakup na 25 obrokov 

možnost kredita pri SKB banki 
NOVOST

■'»ovOLETPtl PC 
7%

TLAČNI PARNI LIKALNI SISTEM 
LAURA STAR 

likanje v polovičnem času 
kompleten, mobilen, preprosto 

genitalen
Z NJIM BOSTE PRED DRUGIMI 

Delovni čas: 9-12 in 14-I8,petek 9-15, 
sobota zaprto



NARODNA IN UNIVERZITETNA KNJIŽNICA

KVM - Restavracija Krona, tel.:861- 530 
KVM Trgovina

V VSEH PRODAJALNAH

Motel MKG VALENTIN
• vabi na •

! SILVESTROVANJE :
■ ■
■ V Hotelu VALENTIN vam bo najdaljša noč ob ■
' bogatem silvesterskem meniju in glasbi hitro *
■ minila. ■

Glasba: ansambel ZIPPO 
Konzumacija: 5.500 SIT 

Informacije in rezervacije tel.: 851 -206

VABLJENI!


